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Nesojena županja za rešetke?/
Krško - O Vilibaldu in Jani 

Kosirnik iz Bukoška, ki sta pred 
božičem leta 2003 kljub lastni hiši 
postala brezdomca, smo v Sava- 
Glasu že pisali. Ostareli oče in v 
duševnem razvoju zaostala hčerka 
sta k sebi povabila Brankico Hu- 
dina Sladič, da bi zanju skrbela, 
po njuni smrti pa dobila v last nju
no hišo. Pravno naj bi ta dogovor 
uredili z izročilno pogodbo, a Sla
diče vaj e poslovno zmanjšano pri- 
števnima človekoma podtaknila v 
podpis kupoprodajno pogodbo in 
ju vrgla na cesto. Sledili so dnevi 
neizmernega trpljenja, ker sploh 
nista vedela, zakaj nimata dostopa 
v hišo do nujno potrebnih zdravil, 
do postelje in obleke. Center za 
socialno delo Brežice je poskrbel 
za njuno nastanitev v Domu upo
kojencev, Vilibaldov prijatelj in 
skrbnik Silvo Gorenc pa za pravno 
reševanje te krivične zgodbe, ki je 
pred dnevi na Okrožnem sodišču 
Krško dobila sodni epilog z 
izrekom zaporne kazni za Sla- 
dičevo.
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Prišel, ustrelil in izginil
Brestanica - Na svojem domu na Šolski ulici v Brestanici je bil v noči s ponedeljka na torek ubit podjetnik 
Edvard Klobasa. Zjutraj ga je v mlaki krvi našla partnerica, strelov pa ni slišal nihče. Preiskovalci so se zavili 
v molk, javnost pa ugiba o motivih, ki bi jih bilo lahko kar nekaj.

Gradbeni delavci, ki v teh 
dneh pospešeno posodabljajo 
Šolsko ulico v Brestanici, so 
zjutraj začudeno opazovali 
dogajanja okrog hiše s hišno 
številko 17. Okrog hiše je bil 
napeljan policijski trak, na dvo
rišču pa seje gnetlo policistov. 
Delovodja z bližnjega gradbišča 
je ugibal, da so ob dejstvu, da 
v hiši živi tovornjakar, takoj 
pomislili, da gre za drogo. A 
so kmalu izvedeli, da je bil 
ponoči na svojem domu, kjer 
je tudi sedež podjetja O.T.I. 
Rossi, ubit 44-letni domačin 
Edvard Klobasa.

Policijsko poročilo je zaradi 
tega, ker je preiskava še v teku, 
kratko. Pravi, da je bil v sobi 
svoje stanovanjske hiše najden 
mrtev 44-letni občan. Policisti 
in kriminalisti so v začetni fazi 
ogleda ugotovili, da obstaja 
velika veijetnost, da je občan

umrl nasilne smrti oz. daje bil 
umorjen. Kmalu so policisti 
potrdili domnevo, da je bil 
občan umorjen in to po vsej 
verjetnosti s strelnim orožjem. 
Usoden naj bi bil strel v glavo. 
Kraj dejanja sta si ogledala tudi 
preiskovalni sodnik Okrožnega 
sodišča iz Krškega, ki je odre
dil sodno obdukcijo, in Okrožni 
državi tožilec iz Krškega.

Umorjeni 44-letni podjetnik 
Edvard Klobasa iz Brestanice 
se je v okviru podjetja O.T.I. 
Rossi ukvarjal s transportom in 
špedicijo. Imel je okrog 30 
vlačilcev-hladilnikov, saj se je 
ukvarjal pretežno z uvozom in 
transportom sadja in zelenjave. 
Kot pravijo domačini, je bil 
izredno delaven, njegove stal
ne poti pa so vodile na relaciji 
Italija-Belgija-Rusija in Jugo
slavija. Iz prvega zakona ima 
dva sinova, z zunajzakonsko

Hiša Edvarda Klobase je bila v torek ponoči kraj zločina.

partnerico ima tri in pol mesece 
starega otroka, kije sedaj ostal 
brez očeta.

Tisti, ki so tesneje sodelova
li s sedaj že pokojnim, pravi
jo, da ni bil prijeten človek, kar 
so večkrat na svoji koži občutili 
tudi njegovi bližnji in njegovi 
šoferji, saj je bil pripravljen z 
njimi kar fizično obračunati. 
Govori se, da je tako zaposle
nim kot poslovnim partnerjem 
dolgoval večje vsote denarja, 
nekateri so svoj dolg skušali iz
terjati preko krškega sodišča. Z 
njim naj bi imela posla tudi že 
policija, ljudje pa ugibajo, ali 
seje pokojni ob rednih dejav
nostih in prevozih morda ukvar
jal še s kakšnimi drugimi posli, 
a to so zgolj ugibanja. Nekateri 
so prepričani, da ga je “pos
pravila” kakšna mafija, saj so 
ljudje danes za nekaj sto evrov 
pripravljeni storiti vse. Drugi 
namigujejo, da je - sodeč po 
tem, kako je pokojni Edvard 
Klobasa živel in kakšne odnose 
je imel do soljudi, ki so se ga 
večinoma bali, motivov za kr
vavo dejanje kar nekaj. Nič kaj 
zadovoljni niso bili z njim upo
rabniki Šolske ceste, ki si jo je 
Klobasa skorajda lastil, čeprav 
je to edina dovozna cesta do OŠ 
Brestanica, ki je prva soseda 
Edvarda Klobase. Klobasa je 
svojo domačijo in rastlinjake 
postavil dobesedno pod daljno
vod, za kar menda sploh ni

dobil dovoljenja Elektra. Poleg 
tega so njegovi kamioni, za 
katere je parkirišče uredil kar 
na državni zemlji, potem ko je 
podrl sadno drevje ob Šolski 
ulici, ovirali promet, zaradi 
česar so uporabniki te ceste kli
cali celo inšpekcijo, starši otok 
pa so se pritožili, da Klobasa s 
svojimi nerodno parkiranimi 
kamioni dobesedno ogroža 
promet in njihove otroke, ki 
hodijo tam mimo v šolo.

Motivov za umor je torej ve
liko, slišati pa je, daje tudi sle
di dovolj. P.U.

“Prav je, da smo zraven”
Šentlenart - Potem ko sta padli potencialni lokaciji za 

odlagališče nizko in srednje radioaktivnih odpadkov 
(NSRAO) v Globokem in v Cerkljah ob Krki in je že obsta
jala bojazen, da bo Občina Brežice izstopila iz lokalnega 
partnerstva, je postala aktualna še tretja lokacija, ki jo je 
predvidela država. Ta je v Vrbini v KS Šentlenart. Ko so 
vaščani Gornjega Lenarta pristali na izvedbo raziskav in ko 
je o tem odločal tudi zbor krajanov, je Agencija za radioak
tivne odpadke (ARAO) v sodelovanju s krajevno skupnostjo 
pripravila predstavitev postopka za začetek terenskih raziskav.

Večina krajanov jim ne nasprotuje, saj so na predstavitvi, 
kako so raziskave potekale nekaj metrov stran na krški stra
ni, ugotovili, da bi to lahko bilo celo koristno. Vsekakor 
velja biti zraven, ne glede na kateri strani meje bo odlagališče, 
in prav je, da se tudi krajane Šentlenarta kaj vpraša, da ne bo 
tudi v primeru odlagališča NSRAO tako kot s peritnim 
pepelom, ki gaje “celuloza” vozila v brežiško Vrbino tako 
rekoč brez dovoljenja. Pa takrat ni nihče vprašal, kakšno 
okolje puščamo zanamcem, daje pod površino podtalnica, 
še manj je bilo govora o kakšni odškodnini.
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Rezervirano zo slovensko glasbo
Radio Sevnica & Veseljak Dolenjska
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Nezdružljivost funkcij mnenja, odgovori, popravki ...

Je delo tajnice krajevne skupnosti 
združljivo s svetniškim?

Brežice - Brežiška svetnica Socialnih demokratov Rajka Križanac je na sklicala novinarsko konferenco, na 
kateri je predstavila različna pravna mnenja glede nezdružljivosti svetniške funkcije s tajnico krajevne skup
nosti. Po lokalnih volitvah je namreč brežiška občina dobila od službe vlade za lokalno samoupravo dopis, da 
tajnica krajevne skupnosti ne more hkrati biti tudi svetnica.

Rajka Križanac ima po
godbo o zaposlitvi od leta 
2000 sklenjeno s Krajevno 
skupnostjo Jesenice na Do
lenjskem, ki je samostojna 
pravna oseba, in ne z občino, 
prav tako ni na občinskem 
plačilnem seznamu, v občinski 
sistemizaciji ni njenih del taj
nice krajevne skupnosti. Toda 
vladna služba za lokalno sa
moupravo je lani na brežiško 
občino poslala dopis, da kra
jevne skupnosti kot ožji deli 
občin in zaposleni v njih op
ravljajo naloge občine. “Izvol
jena članica občinskega sveta 
se mora v enem mesecu od 
potrditve mandata na podlagi 
37. člena Zakona o lokalni 
samoupravi odločiti, ali bo še 
naprej zaposlena v krajevni 
skupnosti ali bo opravljala 
funkcijo članice občinskega 
sveta,” je zapisal Rudolf Ro
me iz vladne službe za lokal
no samoupravo.

Rajka Križanac še danes 
opravlja obe funkciji, v tem 
času pa je tudi pridobila mne
nje predavatelja na ljubljans

ki pravni fakulteti mag. Saša 
Zagorca in predavatelja na 
Fakulteti za družbene vede dr. 
Rada Bohinca, ki trdita, da 
se zakon tolmači tako, da lah
ko opravlja obe funkciji so
časno. Na različna pravna tol- 
mačenja o nezdružljivosti 
funkcij se je odzval tudi bre
žiški župan Ivan Molan, ki 
pravi, da bo deloval v skladu 
z zakonom: “Za nas je edino

pravo mnenje Ministrstva za 
lokalno samoupravo, ki tol
mači zakonodajo o lokalni sa
moupravi. Vem, da to mnen
je morda komu ni všeč in da 
je bilo včasih morda drugače, 
vendar bom sam spoštoval za
konodajo.”

Ker je občinska komisija za 
imenovanje videla vsa različ
na pravna mnenja, je sedaj 
poslala še prošnjo za tolma

čenje 37. člena Zakona o 
lokalni skupnosti na Mi
nistrstvo za javno upra
vo. O usodi Rajke Kri
žanac pa bodo najverjet
neje že na prihodnji seji 
odločali svetniki. Po na
ših informacijah naj bi 
svetniki potrdili, da bo 
Križančeva ostala na 
obeh funkcijah, sama pa 
si želi, da bi se razrešile 
nejasnosti o nezdružlji
vosti funkcij. Če se bo 
morala odločati, ah bo še 
naprej tajnica ali samo 
svetnica, se bo odločila 
za slednje.

Sicer to ni edini primer

nezdružljivosti funkcije v 
brežiški občini. Občinski vzdr
ževalec Stane Radanovič 
(SNS), ki je trenutno na bol
niškem dopustu, je zaradi ne
združljivosti funkcije s svet
niško že predviden kot teh
nološki višek in naj bi se kmalu 
znašel na borzi dela. RB.

Ivan Molan, župan 
občine Brežice: “Je na no
vinarski konferenci gospa 
Križanac spregovorila tudi 
o svoji plači, ki požre vsa 
interventna sredstva KS 
Jesenice na Dolenjskem? 
Njena plača presega plačo 
občinske pravnice s pravo
sodnim izpitom in več
letnimi delovnimi izkuš
njami. Sprašujem krajevne 
svetnike, če bodo dopustili 
takšno plačno politiko in bo 
manjkalo denarja za pro
grame v KS? Bodo ukre
pali znotraj sveta ali bo 
moral to storiti občinski 
nadzorni odbor?”

Vsi prispevki za rubriko morajo biti opremljeni s polnim imen
om in naslovom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru insti
tucij, organizacij, strank, društev,...) in s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Za
kona o medijih si uredništvo pridržuje pravico do objave ali 
neobjave in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško poli
tiko in prostorskimi možnostmi.

Posavske mušice
SavaGlas, štev. 180, str. 2
Spodaj podpisana Jožica Lazanski ostro protestiram proti 

neresničnim navedbam, ki jih je gospod Vlado Podgoršek napisal 
v rubriki “Posavske mušice”jpod mednaslovom “ Ko politika dela 
red”, ne da bi jih preveril. Če bi želel, bi mu bilo pojasnjeno, da 
nisem v nikakršni povezavi z občinsko koalicijo SDS in da NISEM 
ČLANICA STRANKE SDS ter z vzpostavljanjem reda v občinskem 
svetu nimam nobene povezave. Na volitvah v letu 2006 sem nasto
pila kot NEODVISNA KANDIDATKA.

Ne vem, od koga je g. novinar pridobil podatek o užaljenosti 
v zvezi z nezaupnico oziroma razrešitvijo z mesta predsednice 
Sveta KS Jesenice na Dolenjskem. Če bi podatke preveril, bi mu 
bilo pojasnjeno, da sem v zvezi z nezaupnico in razrešitvijo z 
mesta predsednice na občinsko statutarno komisijo naslovila 
zahtevek za pravno tolmačenje razrešitve. Statutarno pravna 
komisija je na seji 8.3.2007 soglasno sprejela mnenje, da sta 
sklep sveta KS Jesenice na Dolenjskem, v katerem je odločeno o 
nezaupnici, in sklep o izvolitvi novega predsednika NEZAKONI
TO SPREJETA. Takšno je tudi mnenje Službe Vlade RS za lokal
no samoupravo in regionalno politiko z dne 5.3.2007, ki ga je 
Statutarno-pravna komisija Občinskega sveta občine Brežice 
pridobila pred sejo.

Z vso odgovornostjo trdim, da sem vodila KS Jesenice na 
Dolenjskem v duhu dobrega gospodarja, v dobrobit vseh kraja
nov KS Jesenice na Dolenjskem. Težko je biti dober gospodar ob 
dejstvu, da dobimo od Občine Brežice sredstva v višini, ki v celem 
letu pokrije le polovico plače frontalno napadene tajnice krajevne 
skupnosti gdč. Rajke Križanac (kakor jo g. novinar v članku 
opisuje.) Ostalo polovico pa naj bi KS Jesenice krila iz lastnih 
prihodkov in iz interventnih sredstev.

Zaradi objave neresnic pričakujem, da se mi bo pisec članka 
pisno opravičil.

Jožica Lazanski 
Nova vas pri Mokricah 17 

8261 Jesenice na Dolenjskem

POSAVSKE m/SICE Mnenje avtorja ni mnenje uredništva.

In vendar se 
premika

“Eppur si muove” - in 
vendar se giblje, je menda 
dejal Galilei, ko so ga pred 
inkvizicijskim sodiščem pri

močja. Svet regije Posavje, za 
zdaj ga vodi brežiški župan 
Ivan Molan in deluje v okvi
ru Regionalne razvojne agen
cije, je doživel podporo vseh 
posavskih županov. Prav tako 
kot pred 34 leti razvojni kon
cept gospodarskega, socialne

Župani Ivan Molan, Franc Bogovič, Jožef Pregrad, Kristi
jan Janc in Matjaž Han

silili k odpovedi nauka o vr
tenju zemlje okrog sonca. 
Zadnje mesece se tudi v Po
savju vse vrti okrog selitve 
regijskih institucij, ustanav
ljanja bodoče pokrajine in 
njenega sedeža oziroma do
gajanj med brežiško, krško, 
kostanjeviško in sevniško 
občino. Nekaj znamenj je le, 
da se v odnosih med njimi 
nekaj spreminja, marsikaj pa 
izboljšuje tudi na drugih 
področjih.

Tisti bolj pravoverni bodo 
zdaj lahko mahali z doku
mentom o prihodnjem re
gionalnem razvoju Posavja, 
ki naj bi se v letih 2007- 
2013 ob zagotovitvi poldru
ge milijarde evrov uvrstilo 
med razvitejša slovenska ob

ga in regionalnega razvoja 
Posavja za obdobje 1971- 
1985, ki je tedaj pravzaprav 
prvič uspešno povezal tri 
občine, na čelu katerih so bili 
Jože Radej, Vinko Jurkas in 
Marjan Gabrič. Starejša ge
neracija se še dobro spomin
ja, da se je pri pripravi skup
nega dokumenta, nato podpi
sanega v Sevnici, najbolj trud
il Ivan Živič. Starejši in mlaj
ši seveda upajo, da bo uresni
čen tudi pravkar sprejet raz
vojni načrt, četudi v njem ni 
rešitev o zadevah, ki kalijo 
medobčinske odnose in so 
všečne državi. Kljub temu 
menda želijo v energetsko-tu- 
ristično-kultumo posavsko 
pokrajino stopiti nekatere so
sednje občine. Župani so to

izpričali tudi ob nedavni de
setletnici posavskih seniorjev, 
ko so skupaj sedli prvi možje 
Brežic, Krškega, Sevnice, 
Bistrice ob Sotli ter Radeč, 
manjkal je le župan Kostanje
vice. Tako so pravzaprav po
savski seniorji - mladi povz- 
petneži jim dajejo vzdevek 
“senilni manekeni5’ - poveza
li območje od Radeč do hr
vaške meje in Obsotelja ter s 
tem hkrati zakoličili bodoče 
novo Posavje, na kar se zdaj 
“šlepajo” tudi domači politi
ki.

Nekaj se torej očitno pre
mika, prav tako kot med kra
jani, ki se končno le odziva
jo na pozive civilne družbe in 
nevladnih organizacij okrog 
odlagališča jedrskih odpad
kov, novega bloka nuklearke, 
cerkljanskega letališča in dru
gih projektov, ki v prostor lah
ko prinesejo negativne posle
dice. Nanje tudi v Občinskem 
svetu Brežice opozarja Hr-

zoperstaviti skupaj občini 
Brežice in Krško, njuna župa
na pa bi tudi zato malce spus-

Gradbišče marketa Udi sameva

voje Oršanič, ki prijateljuje 
z Ivom Troštom , četudi ga je 
ta spodnesel pri imenovanju 
za direktoija Kozjanskega par
ka. Morda je neodvisni Orša
nič naklonjen ideji, da bi se 
okrog gradnje odlagališča 
NSRAO proti državi morali

Ivo Trošt in Hrvoje Oršanič

tila svoja grebena. Prav tako 
kot veliki bizeljski vinograd
niki, ki so z zagotovljenim 
trgom tudi neposredno krivi, 
da si ne opomorejo bizeljska 
bela in rdeča vina, o kakovosti 
katerih je potrdilo nedavno 
ocenjevanje. Ne napreduje ni
ti gradnja centra Lidl v Bre
žicah, medtem ko je ta trgov
ska veriga po državi pravkar 
odprla 15 svojih marketov.

Zimsko-pomladna
otepanja

Tudi o vremenu je treba ne
kaj reči; tokrat vsaj to, da ne
davni sneg ni presenetil le ce
starjev. policistov in komunal- 
cev, ampak z dežjem odplak
nil tudi motokros tekme na 
Prilipah. zato pa na Lisci lju
di razveselil z brezplačno 
smuko. Pomlad še očitno nič 
ne vpliva na delovanje poli
tičnih strank. Le pri LDS v 
Brežicah se lahko pohvalijo, 
da medtem ko črkuje njihova 
centrala v Ljubljani, sami do
bro delajo. Pozitivnega premi

ka svoje stranke so veseli po
savski socialdemokrati, zato 
pa niso najbolj zadovoljni ob
čani Kostanjevice. Precej neu
sklajeni sta menda nova in sta
ra svetniška garnitura, župan 
naj bi brezmejno zaupal sve
tovalcu Francu Pavlinu iz 
Krškega, okrog kulturnega 
doma je moratorij. In okrog 
treh blokov v Resljevi ulici še 
vedno primanjkuje parkirišč, 
čeprav je v njihovi bližini do
volj prostora za ureditev par
kirnih mest. Morda seje zato 
in zaradi novih radosti iz mes
ta bolj ali manj kar izselil Mi
lan Herakovič, zaradi grehov 
pa se je s podboškim župni-

podžupanjo Ano Somrak. 
Na državne birokrate pa se 
jezi Niko Galeša, ker niso 
dana tudi vodna soglasja, če
tudi kljub manjšim zamudam 
gradnja spodnjesavskih elek
trarn lepo napreduje in so pri 
Sotelskem že bile dane 
osnove za krožišče, most in 
HE Krško. Bo razen Kosta- 
kovih kooperantov Alojza 
Češnovarja in Jerneja Žar
na dela pridobil še kdo? V 
Brežicah so se medtem v no
ve prostore preselili policisti 
in v stari objekt iz Krškega 
prometna policija, na dve 
lokaciji pa tudi inšpektorji. 
Dober ducat jih je pod stre-

Štirje posavski socialdemokrati

kom menda napotil spovedat 
kar v Jeruzalem. Medtem kot 
gobe po dežju rastejo mostovi 
v Podbočju, ki za razliko od 
Kostanjevice, in v okrilju ob
čine Krško, lepo napreduje. V 
krškem občinskem svetu med
tem ostaja bič božji Vojko 
Omerzu, ki neizprosno raz
galja občinske birokrate, tako 
da včasih spravi iz tira celo

ho upravne enote začasno 
vzel načelnik Bukovinski. V 
Krškem medtem upajo, daje 
prvi val selitev v Brežice, ki 
naj bi jih zakuhal minister 
Vizjak, zdaj mimo in da se 
lahko nadaljuje borba za 
sedeža pokrajine in upravne- 
ga okraja. Naj ne bo preveč 
krvav! ,

Vlado Podgoršek
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Vlada odgovarja

.SEVNICA,

ia zahteve 
Krčanov

Krško, Ljubljana - Občina Krško je na Ministrstvo 
za okolje in prostor prve dni marca podala zahteve, 
od katerih so odvisni nadaljnji postopki za umeščanje 
odlagališča nizko in srednje radioaktivnih odpadkov 
(NSRAO) v Vrbini. Župan Franc Bogovič, ki se je s 
svojimi sodelavci 20. marca na omenjenem ministrst
vu udeležil pogovorov na to temo, je z vsebino sezna
nil občinske svetnike, vendar ni prišlo do razprave. O 
tem bodo govorili na izredni seji, ko bo občina bolj 
natančno oblikovala zahteve, roke za realizacijo in 
nosilce projektov, kar mora storiti do 30. marca.

Župan Franc Bogovič seje 
skupaj s sodelavci na povabi
lo Ministrstva za okolje in 
prostor sestal z njihovimi 
predstavniki, predstavniki Mi
nistrstva za gospodarstvo, 
Ministrstva za promet, Direk
cije RS za ceste, Uprave RS 
za jedrsko varnost in Agen
cije za radioaktivne odpadke 
(ARAO). Na sestanku so 
župana seznanili, na katerih 
področjih skušajo odgovoriti 
na zahteve in smernice, ki jih 
je občina podala k državnemu 
lokacijskemu načrtu (DLN) 
za odlagališče NSRAO oziro
ma z odgovori na vprašanja, 
ki so jih na svoji zadnji seji 
izpostavili člani Občinskega 
sveta Krško. Gre za vprašanja 
in zahteve v zvezi z jedrskim 
objektom, nadomestilom za
radi omejene rabe prostora za 
območju NEK, za zahteve po 
individualni renti, za sofinan
ciranje investicij v Krškem 
kot so bazen, telovadnica pri 
šoli, obnova gradu Leskovec, 
gradnja vrbinske ceste. Med 
zahtevami iz Krškega je tudi 
razporeditev državnih ustanov 
na območju občine.

V nadaljevanju je bil sklen

jen dogovor, da se bo občina 
Krško do 30. marca opredelila 
do odgovorov ministrstev in 
vladnih služb ter pripravila 
konkretne predloge za izved
bo posameznih zahtev z nosi
lci in roki, na osnovi katerih 
se bodo vladne službe lahko 
bolj natančno opredelile, v 
kolikšnem obsegu in na 
kakšen način sprejmejo krške 
pogoje.

Po uskladitvi interesov je 
ob zaključku dogovorov med 
občino in vlado predviden 
podpis obvezujočega dogovo
ra, ki bo osnova za nadalje
vanje postopka izdelave DLN 
za odlagališče NSRAO in v 
tem okviru izvedbe druge 
prostorske konference.

Agencija za radioaktivne 
odpadke je v marcu predvide
no drugo prostorsko konfe
renco, osredotočeno na držav
ni lokacijski načrt, preložila, 
saj direktor Miran Veselič 
meni, da pred sklenjenim 
dogovorom med Krškim in 
vlado ne bi bilo plodno z 
razgrnjenim načrtom stopiti 
pred lokalno javnost.

Branka Demovšek

Krajani KS Šentlenarta vzhodno od Milavčeve do obvoznice, 
Sodarske poti in Cundrovca so bili v razpravi veliko bolj kon
struktivni; postavili so veliko vprašanj in ob tem dobili tudi 
veliko zanimivih odgovorov; med drugim so izvedeli, da v neka
terih državah celo iztrošeno gorivo, ki je visoko radioaktiven 
odpadek, še predelajo in uporabijo za gorivo v druge namene.

Krajani Brežine, ki tudi sodijo v KS Šentlenart, so prav tako z 
zanimanjem prisluhnili razlagi obeh predstavnikov ARAO in 
se na koncu strinjali, da vsekakor velja biti zraven, pa če bo 
odlagališče na tej ali na oni strani Vrbine. Kazalo je, da so 
sprejeli pobudo in se bodo vključili v odbore lokalnega part
nerstva, preko katerih bodo lahko izražali svoje zahteve.

Še jagode bi zardevale
letos januarja na HPG naslovil čenju pazijo na postavljene 
odločbo o obveznem čiščenj u cevi namakalnega sistema, ker 
te površine, ki bi moralo biti da ima v načrtu letos nekaj sa- 
opravljeno do 15. marca. Ko diti na teh površinah. Najbrž 
je bil z odločbo seznanjen ga kar lep čas ni bilo blizu, 
Jankovič, je zgolj skopo od- da bi videl, kako se je pone- 
pisal Maljkoviču, naj pri čiš- kod folija zažrla v zemljo in

Šentlenart - Prizor na fo
tografiji je posnet na nekdan
ji plantaži jagod Rosa d.o.o. 
v Sentlenartu, z njim pa nista 
zadovoljna ne kmetijski in
špektor ne direktor podjetja 
Hortikultura, plantaže, grad
nje Mirko Maljkovič. HPG 
je kot najemnik površin Skla
da kmetijskih zemljišč pred 
15 leti s Petrom Jankovičem 
oziroma njegovim podjetjem 
sklenil pogodbo o poslovnem 
sodelovanju za 12 ha površin, 
na katerih so več let zorele ja
gode. Najprej pod znamko 
Tron, ko je šel ta v stečaj, pa 
pod Roso. Lani je Sklad kme
tijskih zemljišč najemno po
godbo odpovedal in Rosa je 
plantažo pustila ne le neobde
lano, ampak tudi neposprav
ljeno. Kmetijski inšpektorje

kakšen pogled ponuja njego
vo “delovno taborišče” v od
služenih vagonih. Še jagode 
bi zardevale, če bi to videle.

“Spravili smo se na delo, 
za pomoč se obračamo tudi na 
šolarje. Ti imajo pri nas nara
voslovne dneve, tako da slišijo 
kaj zanimivega in uporabne
ga, za zlaganje folij pa razred 
dobi od HPG donacijo. Za 
odvoz folije na deponijo smo 
v dogovorih s Kostakom in 
brežiško komunalo. Čiščenje, 
kije zaradi odnosa Rose padlo 
le nam v breme, bo stalo med 
34.000 in 42.000 evrov (8 in 
10 milijonov SIT), a delo 
nameravamo kljub zamudi te
meljito opraviti. S skladom bi 
želeli ponovno skleniti najem
ni odnos za teh 12 ha površin,” 
pravi Maljkovič. B.D.

Uslišani prebivalci 
Vrbine

Krško - Prebivalcem Vrbine je bila preselitev obljub
ljena že ob začetku gradnje nuklearke. Sedaj, ko se na 
tem območju predvidevajo še novi jedrski objekti, pa 
so njihove zahteve postale glasnejše in nepreklicne. Kot 
kaže, bodo tudi uslišane, saj je župan občine Krško 
Franc Bogovič predstavnici Vrbine Ani Pajič nakazal 
realne možnosti za odhod z “dvorišča” nuklearke.

Razgovora z Ano Pajič so se poleg župana udeležili 
podžupanja občine Krško Ana Nuša Somrak, vodja od
delka za okolje in prostor Simona Lubšina, predstavnica 
Lokalnega partnerstva Klavdija Žibert, direktor GEN-ener- 
gije Martin Novšak in direktor Jedrske elektrarne (NEK) 
Stane Rožman. Dogovorili so se, da bo Občina Krško po 
uskladitvi interesov po organiziranem odkupu domačij po
iskala primemo nadomestno lokacijo ali primemo odškod
nino pod pogojem, da v roku petih let to območje zapustijo. 
Za zagotovitev sredstev za odkup nepremičnin bosta v okvira 
objektivnih možnosti pristojni tako GEN-energija kot NEK, 
ki podpirata izpraznitev tega območja.

Kot poudarja župan občine Krško Franc Bogovič, bi s 
preselitvijo občanov iz Vrbine dobili prostor za zaokroženo 
poslovno območje tehnološkega parka in celotne poslovne 
cone Vrbina, kar je v interesu občine.

“O vsebini pogovora sem poročala vsem dvanajstim last
nikom hiš in 3. aprila se bomo vsi skupaj sešli z županom,” 
je povedala Pajičeva, zaenkrat zadovoljna z razpletanjem 
njihovih četrt stoletja starih pričakovanj.

Občina načrtuje tudi razgovore s posamezniki, ker mora 
pred nadaljnjimi ukrepi poznati njihova pričakovanja, o 
čemer bosta podrobno seznanjena občinski svet in lokalno 
partnerstvo. B.D.

Krajanom Šentlenarta predstavili postopek za umeščanje radioaktivnih odpadkov

Raziskav ne bo pred poletjem
Šentlenart - Občina Brežice je z lokacijo Vrbina, ki jo je ponudila Agenciji za radioaktivne odpadke kot teren za 
raziskavo primernosti za odlagališče nizko in srednje radioaktivnih odpadkov (NSRAO), po lani prekinjenem 
sodelovanju zopet v lokalnem partnerstvu. To ji prinaša dobrih 233 tisoč evrov (56 milijonov SIT) letne odškodnine. 
Nekaj od tega je že namenjeno Krajevni skupnosti Šentlenart, če pa krajani ne bodo nasprotovali terenskim raziska
vam, bo občina primaknila še kaj več, obljublja župan Ivan Molan. Sodeč po predstavitvi postopka izbora lokacije 
za NSRAO v preteklem tednu so mnenja deljena, a manj je tistih, ki raziskavam nasprotujejo.

Predsednik KS Šentlenart 
Stane Radanovič pravi, da s 
ponujeno lokacijo brežiškega 
dela Vrbine dobijo tamkajšnji 
krajani priložnost sodelovan
ja v postopku izbora končne 
lokacije odlagališča. Tudi če 
bo v krški občini, je to le do
ber kilometer od občinske me
je in prav je, da ljudje pove
do, kaj kot sosedje pričakujejo 
od prisotnosti takšnega objek
ta. “Prizadevali si bomo, da 
bi imeli tisti v bližini jedrskih 
objektov nižji davek na nepre

mičnine, nižjo ceno elektrike 
in dodaten zdravstveni nad
zor,” pravi Radanovič. Sicer 
pa se bodo zahteve in priča
kovanja lokalne javnosti izo
blikovala v nadaljevanju po
stopka. Njihove interese bo 
zagovarjal Vodstveni odbor 
Lokalnega partnerstva, v 
katerem bodo iz KS Šentle
nart trije predstavniki.

Postopek za Vrbino je ko
maj v fazi priprave predpri- 
merjalne študije, na podlagi 
katere bo izbrana mikroloka-

Nadja Železnik iz ARAO in Stane Radanovič

cija in če bo vlada nanjo dala 
soglasje, bi poleti lahko začeli 
s terenskimi raziskavami. 
Geolog Matej Rupret je kra-

Krajani KS Šentlenarta, zahodno od Milavčeve do Vrbine, Trga 
vstaje in Cerjakove ulice so bili najbolj nastrojeni proti 
odlagališču, tudi proti vsakršnim raziskavam; trdijo, da je teren 
poplaven in zato neprimeren, pa tudi zanamcem ne želijo za
pustiti z radioaktivnostjo onesnaženo okolje. “Ni denarja, zara
di katerega bi spremenili svoje stališče, ” so glasno zatrjevali.

Franc Peterkovič, 
kmet iz Gornjega Lenar
ta: “Nuklearko imamo v 
svoji soseščini že 20 let in 
zaenkrat večjih problemov 
s prodajo pridelkov in 
živine s kmetije nimamo. 
Seveda pa krajani Šentle
narta pričakujemo, da 
bomo končno od nuklear
ke in odlagališča, kjerkoli 
že bo, tudi kaj imeli, da se 
bo izboljšala infrastruktu
ra in podobno.”

janom podrobno razložil, za 
kakšne vrste posege gre. Mor
da te pokažejo, da brežiški del 
Vrbine za odlagališče NSRAO 
ni primeren, a bo občina kon
čno imela podatke o uporab
nosti tega prostora.

Čeprav je postopek komaj 
na začetku, ljudi zanima, kdo 
daje končno soglasje za potr
ditev lokacije. Zupan Molan 
je zatrdil, da bi v primera teh
nične in varnostne primernosti 
lokacije vsi občani Brežic na 
referendumu izrazili svojo 
voljo, največjo težo pa bi 
prinesli glasovi prebivalcev 
KS Šentlenart, ki bi imela pri 
glasovanju odločilni veto.

Branka Demovšek 
Jelica Koršič
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Prašičje meso bomo zaradi kuge na Hrvaškem jedli le v Sloveniji

Dovoljen zakol prašičev
Brežice ■ Na območju posebnih ukrepov, ki mu je zaradi prašičje kuge na Hrvaškem podvržen del občine 
Brežice, je od 27. marca naprej možno voziti živali na zakol v klavnico, vendar se meso lahko proda zgolj na 
slovenskem trgu. Po napovedi direktorice Veterinarske uprave RS (VURS) Vide Čadonič Špelič, ki se je na 
vabilo brežiškega župana in območne Kmetijsko gozdarske zbornice v Brežicah udeležila sestanka s pred
stavniki prašičerej cev, bodo konec prihodnjega tedna najbrž umaknjeni vsi zaščitni ukrepi.

“Začela je veljati odločba 
evropske komisije, da rejci 
lahko z odločbo veterinar
skega inšpektorja svoje praši
če odpremljajo v zakol. Ven
dar gre meso lahko le na slo
venski trg, čeprav je zdravo 
in kakovostno. Takšna je pač 
odločitev komisije,” je v Bre
žicah pojasnila direktorica 
VURS-a.

Ker je 20 dnevni rok ukre
pov za 10-km pas že potekel, 
so veterinarji v skladu z ev
ropsko zakonodajo pobrali 
vzorce krvi 674 prašičev, ki 
sojih analizirali v laboratoriju 
Nacionalnega veterinarskega 
inštituta. Vzorčenje v 3-km 
pasu se bo lahko pričelo 31. 
marca in po opravljenih anali
zah bodo zaščitni ukrepi v 
celoti odpravljeni, kar pomeni 
zopet odprt mesni trg ne le 
doma, pač pa v uniji.

Vendar rejci na trgu ne bo
do mogli pokriti škode, ki so 
jo utrpeli zaradi ukrepov.
Kdor redi odojke, ki ne sme
jo presegati teže 30 kg, in pi
tance do največ 120 kg bo

Hinko Maver, Vida Čadonič Špelič in Ivan Molan

težko spravil v promet prepi- 
tane živali, pa še slabše bodo 
plačane.

Brežiškega župana Ivana 
Molana in rejce je zato zani
malo, če bodo upravičeni do 
povračila škode z naslova uk
repov, zato je tudj sklical se
stanek. Čadonič Špeličeva je 
povedala, da po uredbi sicer 
velja nadomestilo le v prime
ru izbruha bolezni. Ker pa so 
bili zapovedani vsi ukrepi, kot 
če bi bolezen pri nas obstaja

la in je njihovo trajanje dejan
sko prizadelo rejce, se VURS 
nadeja, da bo država iskala in 
v Bruslju dobila soglasje za 
nadomestilo škode. Vendar 
rejce opozarja, da se lahko 
škoda oceni in prizna le na 
podlagi natančnih datumskih 
zapisov in situacije od prvega 
dne ukrepov do preklica. Ob
čina Brežice bo s Kmetijsko 
svetovalno službo oblikovala 
komisijo, ki bo škodo ocenila.

Sicer pa se rejci bojijo ve

likonočnih praznikov, ko bo 
na maloobmejnem področju 
pretok ljudi še povečan in 
morda bo kdo s Hrvaške želel 
na slovensko stran prinesti 
“žegen”. Prva veterinarka v 
državi pravi, da so cariniki do
bro seznanjeni s prepovedjo 
vnosa suhomesnatih izdelkov 
in živih živali, na kar bodo 
opozarjali še veliki plakati na 
prehodih, delili pa bodo tudi 
zloženke.

Branka Demovšek

Prvič javno seznanjeni z načrtom
širitve letališča

Cerklje ob Krki - “Nad hišo je tako nizko letel pilatus, da sem od šoka otrpnila. Hrup je tolikšen, da ne 
moremo poslušati poročil po televiziji,” je na javni predstavitvi načrta širitve letališča v Gasilskem domu 
Cerklje ob Krki potožila krajanka Vida Javornik. Ljudje vedo, da ne morejo preprečiti širitve letališča in 
tega tudi ne nameravajo. Hočejo pa, da jih odgovorni poslušajo in priznajo zmanjšano kakovost življenja v 
tem okolju, čemur naj bi sledila odškodnina.

Načrt širitve mešanega vo- 
jaško-civilnega letališča so 
domačini poznali le iz medi
jev. Predstavitev vodje pro
jekta na obrambnem ministr
stvu Jožeta Lacka, polkovni
ka Gabrijela Možine in di
rektorja direktorata za logis
tiko Igorja Nereda je bila do
brodošla, a lahko bi se zgodi
la prej. Domačini zamerijo, 
da jih nihče ni vprašal za so
glasje že takrat, ko je nastaja
la ideja o širitvi letališča. Ker 
z njim živijo 50 let, jih večina 
projektu ne nasprotuje, a želi
jo, da najodgovornejši resnič
no spoznajo, kako hrup in 
močne vibracije vplivajo na 
njihovo življenje. V preteklo
sti z vojsko ni bilo dialoga, v 
novi državi in v drugem režimu 
pa domačini zahtevajo drugačen 
odnos.

Odgovorni iz obrambnega 
ministrstva so zagotavljali, da 
bo državni lokacijski načrt za 
letališče nastajal s tesnim so
delovanjem lokalne skupnos
ti, ne le Občine Brežice, ki je 
svoje zahteve v obliki smer
nic že poslala. Tako bo poskr
bljeno za čistilno napravo in 
lokalno cestno omrežje, s ka
terim bo povečano število 
vhodov v letališče. Vzletna 
steza bo podaljšana za 330 m 
na vzhod in 250 m na zahod. 
Skupno je na leto predvidenih 
260 dni poletov, od tega 50 
dni nočnih naletov. Po letu 
2012 bo v Cerkljah 16 heli

kopterjev in 26 letal sloven
ske vojske, občasno bodo pri
stajala letala zavezniške voj
ske, za kar bo prej dajala so
glasje vlada, saj ne gre za 
NATO bazo. Cerkljansko le-

za prve sosede in za vaščane 
Zasapa že sedaj neznosen. 
Zanima jih, kolikšen bo zaš
čitni pas okoli letališča, kjer 
bo prepovedana stanovanjska 
gradnja in bo omejeno giban-

Silvo Lopatič (prvi z leve), član projektne skupine za letališče: 
“Sramota, da je edini večji prostor v kraju dotrajan gasilski 
dom. V zameno za pol stoletja sobivanja z letališčem bi mora
li že zdavnaj dobiti vsaj večnamenski dom. ”

tališče ne bo v ničemer podob
no bazi v italijanskem Avi- 
anu, zatrjuje Lacko.

Lokacijski načrt izdeluje 
Ministrstvo za okolje po po
stopku, ki velja za vsakega in
vestitorja, torej vojska ni ob
ravnavana kot izjema, je pou
daril Jože Lacko. V izdelavi 
je 23 študij različnih vplivov 
letališča na okolje. Krajane 
skrbi predvsem hrup, saj je ta

je. Bo neposrednim sosedom 
dana možnost preselitve ali v 
primeru, da ostanejo, pravica 
do odškodnine? Bo krajevna 
skupnost dobila kakšno obli
ko rente? Igor Nered odgo
varja: “V tem trenutku za ren
to ne obstajajo pravni temel
ji. Najprej je potrebno izdelati 
lokacijski načrt, v njegovem 
okviru pa bodo izdelane us
trezne meritve in študije, ki

bodo pokazale vplive na okol
je. Na tej podlagi bodo spre
jeti ukrepi, ki bodo na eni 
strani zagotovili, da dejavnos
ti, ki se izvajajo na letališču, 
ne bodo v nasprotju z okolj
skimi standardi. V delih, kjer 
bo nameščena določena in
frastruktura, se bomo z lo
kalnim prebivalstvom pogo
varjali o odkupu zemlje oziro
ma o odškodnini za dejavnosti 
glede na standarde.”

Krajane zanima, koliko 
možnosti bodo imeli za pred
videne nove zaposlitve doma
čini, “pa magari za travo kos
it”, kot se je pridušal kmet iz 
okolice. Bo vojska gradila v 
Cerkljah na Krki stanovanja? 
Največje zagotovilo, da bo 
letališče delovalo v predpisa
nih mejah glede hrupa, bi bilo 
bivan je vojaških pilotov in in
štruktorjev z družinami ob le
tališču, menijo domačini. Se
daj se letov na predpisani vi
šini ne držijo, kar hrup seve
da povečuje. Predstavniki ob
rambnega ministrstva so ob
ljubili takojšnjo intervencijo 
pri odgovornih in domačine 
vabijo, naj jih sproti obveš
čajo o incidentih. Prav tako 
imajo na krajevni skupnosti 
nov računalnik, na katerem si 
lahko vsakdo ogleda projekt 
širitve letališča in po elektron
ski pošti na ministrstvo na
slovi svoja vprašanja.

Branka Demovšek

Agencija za radioaktivne odpadke, Parmova 53,1000 Ljubljana

Predstavitve postopka 
izbora lokacije odlagališča

NSRAO
Lokalno partnerstvo Brežice je skupaj s predsednikom 
KS Šentlenart Stanetom Radanovičem pripravilo niz 
predstavitev postopka izbora lokacije odlagališča 
NSRAO, vlogo lokalnega partnerstva v postopku ter 
načrtovane aktivnosti terenskih raziskav.

Na pojasnitvene razgovore ter predstavitve možnosti 
vključevanja občank in občanov v lokalno partnerstvo so v 
štirih nizih od 20. do 23. marca povabili celotno krajevno 
skupnost. Na posamezni predstavitvi se je v povprečju zbralo 
okoli 30 krajanov.

Zbrane sta uvodoma pozdravila predsednik KS Stane 
Radanovič in predsednik Vodstvenega odbora Lokalnega 
partnerstva Brežice Stane Preskar. V strokovnem delu pa 
sta sodelovala strokovnjaka Agencije za radioaktivne odpad
ke (ARAO).

Mag. Nadja Železnik je predstavila postopek umeščanja 
odlagališča nizko in srednje radioaktivnih odpadkov (NSRAO) 
in sicer od državne zasnove postopka umeščanja in idejnih 
zasnov iz obdobja 1997 -1999 dalje. Zbranim je pojasnila, 
da je trenutno v sprejemanju program dela lokalnega partner
stva ter izdelava predprimerjalne študije za lokacijo Vrbina. 
Sklep vlade o nadaljevanju postopka, ki je osnova za terenske 
raziskave, pričakujejo maja ali junija letos.

Njen sodelavec Matej Rupret je podrobneje pojasnil, da 
v fazi primerjalnega ovrednotenja na lokaciji v Vrbini oprav
ljajo zbiranje podatkov in osnovni površinski ogled terena. 
Terenske raziskave, ki jih je podrobno predstavil, se lahko 
predvidoma končajo v petih mesecih.

Na uvodni predstavitvi je zbrane pozdravil župan Ivan 
Molan in se jim zahvalil za pogum ob nadaljevanju postopka 
za potencialno lokacijo odlagališča, saj tako po njegovih 
besedah občina Brežice ostaja v postopku izbora in ima 
možnost aktivnega sodelovanja v postopku.

Pestre razprave
Prav aktivno sodelovanje so izpostavljali tudi krajani 

Šentlenarta, saj imajo Nuklearno elektrarno Krško (NEK), 
kljub temu da je v sosednji občini, na svojem pragu. V KS 
se zavedajo, da jih ob varianti odlagališča v krški Vrbini, 
ne bo nihče nič vprašal. Prezrti zahtevajo t. i. rento z naslova 
NEK in druge ugodnosti. Tako Radanovič kot Preskar sta 
opozorila, da je potrebno medobčinsko sodelovanje med 
Brežicami in Krškim. Preskar pa je poudaril, da bi želeli 
doseči spremembo vladne uredbe, saj lokalno partnerstvo 
skupaj z županom zagovarja določitev vplivnega območja 
okoli NEK na podlagi koncentričnih krogov.

Krajane je zanimalo, ali je predvidena kapaciteta 
odlagališča namenjena tudi hrvaškemu delu odpadkov. V 
odgovoru so izvedeli, da mora vsaka država poskrbeti za 
svoje odpadke, kapaciteta odlagališča pa bi zadoščala za 
vse odpadke. Prav tako so strokovnjaki ARAO odgovarjali 
na vprašanja o variantah izvedbe končnega odlagališča in 
zbranim pojasnili, da bodo vse povabili na ogled začasnega 
odlagališča NSRAO v Brinje pri Ljubljani, možen pa bo 
tudi ogled v tujini. Železnikova je pojasnjevala, da govorijo 
o odlagališču za nizke in srednje radioaktivne odpadke, viso
ko radioaktivni odpad, kot je izrabljeno jedrsko gorivo, os
taja v bazenih v NEK.

V dokaj mirnih in konstruktivnih razpravah je krajane 
zanimalo, kdo bo končno odločal o umestitvi odlagališča. 
Župan je prvi večer pojasnil, da z Lokalnim partnerstvom 
zagovarja referendum na področju celotne občine z 
možnostjo veta za ožji del KS ali področje lokaciji bližnjih 
zaselkov. Radanovič pa je zagotovil, da brez odločitve kra
janov Šentlenarta in Gornjega Lenarta ne bo nobenih 
odločitev.

Razprava je potekala še o zastopanosti v 'Vodstvenem 
odboru Lokalnega partnerstva Brežice, ki je zaradi izbora 
nove lokacije v rekonstrukcijskem postopku. Vanj bodo na 
predlog KS, občinskega sveta in župana predlagani novi 
člani in sicer iz KS Šentlenart, kjer je potencialna lokacija, 
in sosednjih skupnosti. V 10-članskem vodstvenem odboru 
bo imela KS Šentlenart tri predstavnike. Vsi zainteresirani 
pa so vabljeni, da aktivno sodelujejo v različnih odborih.

lokalno
partnerstvo
brežice

Več preberite na spletni strani 
www. lokalnopartnerstvo. si

Vodstveni odbor 
Lokalnega partnerstva Brežice
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Brankica Hudina Sladič za goljufijo obsojena na zapor

Namesto na županski 
stolček v zapor

Krško - Na Okrožnem sodišču Krško se je zaključila obravnava zoper Brankico Hudina Sladič iz okolice Brežic, 
obdolženo goljufije in napeljevanja krive izpovedbe, s čimer si je skušala prilastiti hišo psihično motenih Vilibal- 
da in njegove hčerke Jane Kosirnik. Tožilec Bogdan Matjašič je v postopku dokazal obdolženkino krivdo po 
obeh točkah obtožnice, sodnik Peter Žnidaršič pa ji je izrekel zaporno kazen leto dni in deset mesecev.

Zgodba o prevari, ki je 
tedaj 80-letnega Vilibalda 
Kosirnika in njegovo hčerko 
Jano spravila ob hišo v Bu- 
košku, sega v leto 2003. Člo
veka z omejeno poslovno spo
sobnostjo, odvisna od tuje po
moči, sta sprva v sosedi Bran- 
kici Hudina Sladič našla do
brotnico, ki jima je bila v to
likšno pomoč, da sta hotela z 
njo skleniti izročilno pogod
bo. Sladičeva bi v zameno za 
njuno doživljenjsko oskrbo 
dobila po njuni smrti hišo. V

pripravi izročilne pogodbe se 
je izkazalo, da je na Janinem 
deležu v zemljiški knjigi za
znamek o predlogu za odvzem 
poslovne sposobnosti. To je 
pomenilo, da bi izročilno po
godbo lahko sklenil le njen 
oče Vilibald z a svojo polovi
co hiše. A Sladičeva je med
tem prišla na idejo, da bi lah
ko hišo dobila po hitrejši poti 
in se izognila doživljenjski 
skrbi za oba lastnika. Podtak
nila jima je kupoprodajno 
pogodbo, v kateri sta nasto-

Policijsko nasilje bo 
preiskovalo državno 

tožilstvo
Ljubljana - Vlada Republike Slovenije je sprejela Zakon 
o spremembi in dopolnitvi Zakona o kazenskem postop
ku (ZKP). S predlaganimi spremembami in dopolnitvami 
bo omogočeno učinkovito in neodvisno oziroma nepri
stransko odkrivanje in pregon storilcev kaznivih dejanj, 
ki so pripadniki policije, vojaške policije, obveščevalno 
varnostne službe ali so napoteni na misijo v tujini.

V skladu s predlaganim 
novim členom ZKP bo pri
stojnost za odkrivanje in pre
gon kaznivih dejanj, ki jih 
storijo omenjene uradne osebe, 
prenesena na policiste in dr
žavne tožilce novega speciali
ziranega oddelka skupine dr
žavnih tožilcev za pregon or
ganiziranega kriminala. Glede 
na to, da tak specializiran od
delek še ni ustanovljen, hkrati 
pa tudi ni pravne podlage za 
njegovo ustanovitev, je bil 
hkrati s tem predlogom sprejet 
Zakon o spremembah in do
polnitvah zakona o državnem 
tožilstvu.

Okoliščine, v katerih poo
blastila policije v predkazen- 
skem postopku opravljajo do
deljeni policisti v specializi
ranem oddelku skupine držav
nih tožilcev za pregon organi
ziranega kriminala so obstoj ra
zlogov za sum, da je kaznivo 
dejanje, ki sepreganjapo uradni 
dolžnosti, storila uradna oseba, 
zaposlena v policiji oziroma 
druga uradna oseba, zaposlena 
na področju notranjih zadev, 
uradna oseba v vojaški policiji 
ali uradna oseba, napotena na 
misijo v tujini.

Veljavni ZKP namreč v 
zvezi z vsemi kaznivimi dejan
ji, ne glede na status osum

ljenca, določa, daje za odkri
vanje osumljencev in zbiranje 
informacij v predkazenskem 
postopku pristojna policija. Za 
pregon storilcev in s tem v 
zvezi tudi usmerjanje predka- 
zenskega postopka pa državno 
tožilstvo. Zato se lahko pojavi 
dvom v nepristranskost poli
cije ob izvajanju pooblastil v 
zvezi z osumljenci, ki so pri
padniki te iste policije.

Razlog za omenjene spre
membe in dopolnitve je tudi 
odločba Ustavnega sodišča RS 
z dne 6.7.2006. V obrazložitvi 
svoje odločbe Ustavno sodišče 
poudarja ustavno dolžnost 
državnih organov, da opravijo 
nepristransko preiskavo prime
rov, v katerih obstaja sum 
mučenja oziroma nečloveške
ga ah ponižujočega ravnanja 
policije.

Taka preiskava mora omo
gočiti odkritje, pregon in ka
znovanje odgovornih, saj bi 
bila drugače splošna prepoved 
mučenja, nečloveškega in po
nižujočega ravnanja v praksi 
neučinkovita, ker bi v do
ločenih primerih omogočala, 
da se storilci takih dejanj - 
predvsem kadar so to pripad
niki državnih represivnih or
ganov - izognejo odgovornos
ti. N.Č.C.

pala kot prodajalca vsak svoje
ga deleža, hiša pa je bila ocen
jena na 11,2 milijona SIT. 
Reveža sta podpisala, misleč, 
da gre za izročilno pogodbo, 
saj nista dobila nobenega de
narja. To se je zgodilo okto
bra leta 2003, decembra pa je 
Sladičeva izkoristila prilož
nost, ko Kosirnikovih ni bilo 
v hiši, in zamenjala ključav
nice. V mrzlem predpraznič
nem dnevu sta ostala na cesti 
in trkala na vrata znancev, saj 
nista imela kam. Vilibaldov 
prijatelj Silvo Gorenc iz Kr
škega se je takrat pridušal, da 
bo kot njegov skrbnik sodno 
izpodbijal veljavnost kupopro
dajne pogodbe, Center za so
cialno delo Brežice mu je pri 
tem pomagal in poskrbel za 
zdravstveno oskrbo ter nastani
tev Kosirnikovih v Domu 
upokojencev, kjer sta še danes.

V civilni tožbi je sodišče 
kupoprodajno pogodbo raz
veljavilo in Sladičeva je mo
rala hišo izprazniti. Pregon 
proti njej je zaradi goljufije 
in napeljevanja h krivi izpo
vedbi prevzel okrožni državni 
tožilec Bogdan Matjašič. V 
dokaznem postopku je bilo 
potrjeno, kar sta Kosirnika 
zatrjevala, da nista nikoli do
bila denarja za hišo in nista 
vedela, da gre za kupoprodaj
no pogodbo. Priča, kije sprva

lagala, daje bila prisotna, ko 
naj bi Sladičeva Vilibaldu 
izročala denar, seje nato odlo
čila za resnico in preklicala 
poprej izpovedano laž. Na 
krivo pričanje jo sedaj opo
minja pogojna kazen. Branki
co Hudina Sladič pa bodo na 
njeno dejanje leto dni in deset 
mesecev opominjale rešetke 
zapora. To ni njena prva ob
sodba za goljufijo. Sodbo z iz
rekom zaporne kazni sije lani 
prislužila tudi na Okrajnem 
sodišču v Brežicah za pone
verjen sindikalni denar članov 
Neodvisnosti kolektiva Terme 
Čatež, a se je nanjo pritožila 
in je sedaj v reševanju na 
Višjem sodišču.

Silvo Gorenc, ki Kosirni- 
kova redno obiskuje, je zado
voljen, ker je sprevržena gol
jufija Sladičeve dobila takšen 
sodni epilog. “To je obliž za 
njuno rano, saj sta takrat, ko 
ju je vrgla iz hiše, neizmerno 
trpela,” pravi Gorenc.

Tožilec Matjašič se strin
ja, da morajo takšne zgodbe 
priti iz sodne dvorane v jav
nost kot svarilo ljudem, ki v 
zameno za varno starost ali 
nego v bolezni želijo tretji ose
bi zaupati premoženje. Kdo 
ve, kako bi končala Kosirni- 
kova, če ne bi bilo Silva Go
renca, njegovega znanja in 
predvsem srčnosti. B.D.

Alkohol pogost vzrok 
prometnih nesreč

Posavje - Na Policijski upravi (PU) Krško ugotavlja
jo, da so povzročitelji prometnih nesreč pogosto vin
jeni, zato bodo psihofizičnemu stanju voznikov 
posvečali posebno pozornost.

V zadnji akciji poostrene
ga nadzora nad psihofizičnim 
stanjem voznikov, ki sojo po
licisti PU Krško izpeljali v 
noči s sobote na nedeljo, so 
ustavili 129 voznikov motor
nih vozil. Zoper 118 vozni
kov so odredili preizkus alko
holiziranosti z alkotestom. 
Ugotovljeno je bilo, da je 7 
voznikov vozilo pod vplivom 
alkohola. Najvišja stopnja 
alkoholiziranosti - 0,93 mg 
alkohola v litru izdihanega 
zraka - je bila ugotovljena pri 
vozniku osebnega avtomobila 
na območju Brežic. Prav tako 
so policisti ugotovili, da sta 
dva voznika vozila brez us
treznega vozniškega dovo
ljenja.

Zaradi ugotovljenih drugih 
kršitev so policisti trem krši
teljem na kraju prekrška izdali 
plačilni nalog ter izrekli dve 
opozorili.

Alkohol kot sekundarni 
vzrok prometnih nesreč je v 
zelo veliki meri prisoten pri 
povzročiteljih prometnih ne
sreč na območju Posavja, saj 
trenutni podatki kažejo, daje 
pod vplivom alkohola kar 
15,03 odstotka vseh povzro
čiteljev prometnih nesreč ozi
roma daje bila pri vsakem se
dmem povzročitelju promet
ne nesreče ugotovljena pri
sotnost alkohola. S poostren
imi aktivnostmi bodo zato po
licisti nadaljevali tudi^ v 
prihajajočih mesecih. N.Č.C.

V letu 2006 je bilo v postopku 20 delavcev Policijske 
uprave (PU) Krško. V večini primerov je šlo za sum storitve 
kaznivega dejanja kršitev človeškega dostojanstva z zlorabo 
uradnega položaja ali uradnih pravic po 270. členu Kazen
skega zakonika RS, ki pravi: “Uradna oseba, ki pri opravlja
nju službe z zlorabo svojega uradnega položaja ali uradnih 
pravic s kom grdo ravna, ga žali, ga lahko telesno poškoduje 
ali sploh ravna z njim tako, da prizadene njegovo človekovo 
dostojanstvo, se kaznuje z zaporom do treh let.” Sum kaz
nivih dejanj delavcev Policijske uprave se v glavnem ugo
tavlja preko pritožb, je pojasnil Stefan Hren, predstavnik 
za stike z javnostjo na PU Krško.

Policija se je preselila
Brežice -Policijska postaja Brežice seje preselila v nekdanje 

prostore Jutranjke. Za odkup stavbe in ureditev novih pros
torov, kjer bo imelo 189 zaposlenih na voljo 3000 m2 površin, 
je bilo potrebno odšteti nekaj več kot 4 milijone evrov (okrog 
milijarde SIT). Uradno odprtje sodobne policijske postaje 
direktor Policijske uprave Krško Andrej Zbašnik napoveduje 
za prihodnji teden.

V prostore nekdanje Policijske postaje Brežice pa seje že 
preselila Postaja prometne policije Krško. N.Č.C.

Tretja smrtna žrtev 
na cesti

Posavje - V letošnjem letu so na posavskih cestah umrli 
že trije ljudje; dva pešca in motorist, 34-letni Brežičan.

28-letni Brežičan je okrog 18. ure vozil osebni avtomobil 
po regionalni cesti iz Šentlenarta proti Sp. Pohanci. Ko je 
zunaj naselja Gornji Lenart, kjer cesta poteka v ravnini, pripel
jal do gostinskega lokala, je z vozilom zavil v levo proti 
parkirnemu prostoru pred gostinskim lokalom. Takrat je iz 
nasprotne smeri po svojem smernem vozišču z motornim 
kolesom pripeljal 34-letni Brežičan. Motorist je, ne da bi 
zaviral, trčil v osebni avto. Pri tem seje tako hudo poškodoval, 
daje v brežiški bolnišnici, kamor so ga odpeljali po nesreči, 
uro kasneje umrl. Voznik osebnega avtomobila in 20-letni 
občan iz Brežic, ki je bil sopotnik v osebnem avtomobilu, 
sta bila lažje telesno poškodovana. N.Č.C.

Sava Glas, 29-3.2007

Smrt v potoku
Slovenska vas - V potoku Bregana v Slovenski vasi je bilo 

najdeno moško truplo. Posredovali so reševalci nujne medi
cinske pomoči iz Brežic, vendar je bila intervencija prepozna, 
saj je bil moški že mrtev. Po vsej verjetnosti se je moški, za 
katerega domnevajo, daje bil pod vplivom alkohola, utopil. 
Štefan Hren, tiskovni predstavnik Policijske uprave Krško, 
je povedal, daje tuja krivda izključena, obdukcija pa bo poka
zala, zakaj je domačin Zdravko Psič umrl. N.Č.C.

Še vedno prehitri
Krško - Policisti so na območju PU Krško izvedli poos

tren nadzor nad ugotavljanjem prekoračitev hitrosti. V času 
izvajanja nadzora so ugotovili 36 kršitev prekoračitve hitros
ti. Vse kršitve so bile ugotovljene v naseljih.

Namen aktivnosti, ki jih bo policija izvajala tudi v prihod
nje, je povečati ukrepanje zoper najhujše kršitelje cestno 
prometnih predpisov in povečati vidnost policije na kritičnih 
cestnih odsekih. Hitrost kot primarni vzrok prometnih nesreč 
je na cestah v Posavju v prvih treh mesecih letošnjcgajeta 
namreč na prvem mestu med vzroki prometnih nesreč. N.Č.C.

Tudi voznik kamiona iz Krškega, ki je v Dolenji vasi povzročil 
nesrečo, v katero so bili vpleteni trije Krčani, je vozil prehitro. 
Zaradi neprilagojene hitrosti je trčil v avto, ki ga je nato odbilo 
v drug avto.' Ena oseba je bila v nesreči lažje poškodovana, 
nastala pa je precejšnja gmotna škoda.

Nesreča v Siliku
Radna - V soboto ponoči, ob 4.41, je v podjetju Siliko, 

ki deluje v nekdanjih prostorih Jutranjke na Radni, prišlo 
do delovne nesreče, v kateri se je poškodovala delavka. 
Reševalci nujne medicinske pomoči Zdravstvenega doma 
Sevnica soji nudili medicinsko pomoč in jo prepeljali na 
zdravljenje v bolnišnico.

V podjetju Siliko, kjer se ukvarjajo z izdelovanjem gu
mijastih, gumi-plastičnih in gumi-metalnih izdelkov so po
vedali, da ni šlo za hujšo nesrečo. N.Č.C.
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Pri popisu nepremičnin ni težav
Posavje - Popis nepremičnin, ki se je začel lani 1. decembra, se bo na terenu zaključil 30. junija. Prvotni rok 
zaključka z aprilom se je izkazal za prekratkega, saj povprečno popisovalec naredi pri lastniku preko dva 
obiska namesto enega, kot je bilo načrtovano. V Sloveniji je v katastru približno milijon 800 tisoč delov stavb, 
vsak dan pa popisovalci na terenu registrirajo še objekte, ki doslej niso bili evidentirani. V Posavju je 83.600 
delov stavb in doslej popisani objekti presegajo slovensko povprečje za 7 odstotkov.

■ POPI9 NBPHEMJČNIN

• isett««« ***•««►*.(*»
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v ijtidnm š£$t RS 47/2006
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Identifikacijska kartica
Iz republiške Geodetske uprave sporočajo, da so se med 

popisovalci znašli tudi taki, ki se lažno predstavljajo. Pravi 
popisovalci imajo identifikacijsko kartico in se morajo pred
staviti. Na srečo je doslej prišlo do lažne predstavitve le v 
treh primerih na ravni cele države. “To seje zgodilo v Ljub
ljani in v Mariboru, v Posavju pa do nas ni prišla nobena 
informacija o kakšni zlorabi. Upam, da tudi v prihodnje do 
tega ne bo prišlo, saj se na podeželju med ljudmi hitro razširi 
glas, daje v naselju popisovalec in marsikje je to človek, ki 
ga poznajo. Ob dosedanjih 60 smo za delo na terenu 
angažirali in usposobili še 5 dodatnih popisovalcev. Ver
jamem, da bomo v roku, torej do konca junija, s terenskim 
delom zaključili. Ljudi pa prosim, naj imajo izmeijene svoje 
nepremičnine, saj bo tako popis lahko opravljen v zelo krat
kem času,” pravi Roman Novšak.

Pili bodo dražjo vodo
Kostanjevica na Krki - Občinski svetniki so na zadnji 
seji, ki je potekala ravno na dan, ko smo obeleževali 
dan voda, obširno spregovorili o vodi. Ta jim povzroča 
kar precej težav, odslej pa jo bodo tudi dražje plačevali.

V Posavju je 5 odstotkov 
slovenskega stavbnega fonda. 
V občini Brežice je doslej 
popisanih 16 tisoč stavb, kar 
pomeni 53 odstotkov, v krški 
in kostanjeviški občini skupaj 
14 tisoč stavb, to je 44 odstot
kov, v sevniški pa 10 tisoč 
popisanih stavb predstavlja 42 
odstotkov vseh. Na ravni dr
žave je popisanih 33 odstot
kov nepremičnin.

Popisovalci se na terenu 
srečujejo z “lažnimi” objekti, 
zavedenimi na podlagi avio- 
posnetkov, ki so bile v resnici 
skladovnice drv ali česa po
dobnega, ali pa so bili stari ob
jekti že porušeni in ni na
domestnih. Geodetska uprava 
je v državi iz evidence doslej 
brisala 73 tisoč takšnih zadev, 
od tega v Posavju 3500. Na 
novo pa je evidentiranih 44 
tisoč objektov, od tega v Po
savju 1900. Podatki veljajo do 
1. marca, poudarja vodja Ob
močne geodetske uprave Ro
man Novšak, saj se podatki 
dnevno dopolnjujejo.

Kot pravi Novšak, 60 popi
sovalcev v Posavju doslej ni 
imelo opaznih problemov pri 
svojem delu. Zanemarljivi so 
primeri, ko lastnik noče dati 
podatkov o nepremičnini. Tu
di državna uprava, ki je bila 
sprva na slovenskem nivoju 
kritizirana kot nepripravljena 
na popis, v regiji ne dela težav. 
Dobro je bila pripravljena 
cerkev, nekatere velike posav
ske firme, kot na primer

NEK, Papiroti, Tanin. Sev- 
niška občinska uprava je pri
stopila k predpopisu občin
skega premoženja, medtem 
ko v Brežicah in v Krškem te
ga niso štorih. Vendar je sode
lovanje z obema občinama pri 
popisu dobro, dodaja Novšak.

Na zadovoljstvo Območne

geodetske uprave je brez 
problemov potekal popis 
nepremičnin v lasti Romov v 
brežiški občini, za kar gre zah
vala občinskemu referentu za 
romska vprašanja, v krški 
občini pa se na tak popis šele 
pripravljajo. Za tujce, lastni
ke nepremičnin, so pripravlje

ni popisni obrazci v angleščini 
in prav tako navodilo na sple
tu, vendar mora biti popis 
narejen v slovenščini. Angleš
ki obrazec jim je zgolj v po
moč, da bolj razumejo, kaj 
popisovalec potrebuje.

Precej je še nepopisanega 
premoženja zdomcev, saj je 
malo takih, ki so za to poo
blastili sosede ah sorodnike ah 
pa se prijavili za samopopis. 
Območna geodetska uprava 
se pripravlja, da bodo glavni
no nepremičnin zdomcev 
popisali med velikonočnimi 
prazniki.

Krško - Na zadnji seji Sveta 
regije Posavje so sprejeli regio
nalni razvojni program za ob
dobje 2007-2013, kije temeljni 
programski dokument na re
gionalni ravni. Program opre
deljuje razvojne prednosti regije 
in finančno ovrednotene pro
grame za njen razvoj. Finančni 
okviri predvidenih razvojnih 
projektov s strateškimi cilji v tem 
obdobju obsegajo okvirno 1,2 
milijarde evrov. Javni projekti 
v tem znesku predstavljajo 
408,7 milijona evrov ah 35 od
stotkov, energetski projekti 581,6 
milijona ah 47 odstotkov ter

Kostanjevičani bodo odslej 
pili precej dražjo vodo, saj so 
svetniki dali soglasje, da se 
oskrba s pitno vodo poviša za 
30 odstotkov, odvajanje od
padnih in padavinskih voda za 
40 odstotkov, za 40 odstotk
ov pa se poviša tudi cena za 
čiščenje odpadnih voda. Krški 
Kostak je sicer predlagal še 
večje povišanje, a ga Kostan
jevičani niso sprejeli. Vzrok 
za tako povišanje cen je v 
razgibanem območju, saj je na 
68 km vodovoda priključenih 
le 2500 odjemalcev. Veliko je 
vikendašev, ki le občasno pri
hajajo v kraj in niso veliki po
rabniki vode, zato prihaja do 
izgub, pojasnjujejo v Kostaku. 
Problem je tudi v tem, da je 
kostanjeviška voda zelo trda.

podjetniški projekti 212,8 mili
jona evrov ah 18 odstotkov 
vrednosti, je povedal brežiški 
župan Ivan Molan, ki vodi Svet 
regije Posavje. Na podlagi us
meritev regionalnega razvojne
ga programa so oblikovati tudi 
nabor 26 pomembnejših javnih 
regionalnih projektov, katerih 
skupna vrednost v omenjenem 
finančnem obdobju znaša 250 
milijonov evrov. Nacionalni 
projekti se bodo v celoti ah del
no izvajati na področju Posav
ja, od njih pa sta le dva vključena 
v finančni okvir regionalnega 
razvojnega programa, in sicer

Taka voda je sicer zelo okus
na, a na Kostaku razmišljajo, 
da jo bodo začeli mehčati. 
Jože Leskovar in Darja Mo
dic iz Kostaka sicer nista zago
tovila, da se bo to zgodilo že 
letos. Kot je povedal Lesko
var, se podoben problem po
javlja tudi na Sremiču, od
kar so priključeni na krško 
vodo.

Kostanjevičani so neza
dovoljni tudi glede odpadnih 
voda, saj kanalizacijski sistem 
ni urejen, plačujejo pa ga 
kljub temu. Mimogrede, tudi 
gradnja Gorjanske ceste, ki bi 
se morala že zdavnaj začeti, 
še ni stekla, ker je projekt 
pomanjkljiv ravno na podro
čju kanalizacije in vodovod
nega sistema. N.Č.C.

skladišče plina ter gradnja veri
ge hidroelektrarn na spodnji 
Savi.

Razvojni potencial regije naj 
bi glede na zastavljen program, 
temeljil predvsem na temelju 
energetskih, logističnih in tu
rističnih projektov, pri tem pa v 
regiji računajo tudi na večji delež 
sredstev Evropske unije. V Po
savju do leta 2013 predvidevajo 
tudi okrog 2000 novih delovnih 
mest, večjo povezavo med gos
podarstvom in izobraževalnimi 
institucijami ter pomladitev in 
povečanje prebivalstva, zlasti na 
podeželju. STA

Lidl je že v Sloveniji, ne pa 
še v Posavju

Pooblaščena prodajna enota

Branka Demovšek

Sprejeli regionalni razvojni program

Slovenija, Posavje - Na dan izida 181. številke časopisa Savaglas (29. marca 
2007) je najbolj “dinamičen evropski diskontni trgovec Lidl” v velikem slogu vs
topil tudi v Slovenijo. Tega dne je namreč odprl 15 svojih poslovalnic, med kateri
mi pa še ni krške in brežiške.

Lidl je trgovska veriga s 
prehrambnimi in neprehram- 
bnimi izdelki, ki se s svojo 
dejavnostjo hitro in uspešno 
širi po vsej Evropi, saj ima 
več kot 7000 trgovin v 20 
evropskih državah. S ponud
bo, ki obsega več kot dva 
tisoč izdelkov, želijo zado
voljiti vsakdanje potrebe 
povprečne slovenske družine.

Kot pravijo v Lidlu, je nji
hova glavna naloga tudi v pri
hodnosti hitro in uspešno 
odpiranje trgovin na novih 
trgih in utrjevanje vodilnega 
položaja na sedanjih.

Lidl bo svoji diskontni tr
govini odprl tudi v Posavju, 
a trgovini v Brežicah in Kr
škem nista bili zajeti v prvem 
paketu otvoritev, saj sta še v 
gradnji. Ali prihaja do za
mude pri gradnji oz. kdaj 
bosta trgovini odprti, na Lid
lu ne odgovarjajo. Kot so 
nam pojasnili na upravi, so 
bili v preteklih dneh preveč 
zasedeni s pripravami na 
odprtje, zato niso imeli časa 
pojasnjevati ostalih projek
tov, ki so še v gradnji. Tudi 
Občina Krško nima podrob
nejših informacij o tem, kako 
poteka gradnja Lidla. Občina

je namreč sodelovala le v fazi 
prostorskega umeščanja. Ta
ko je leta 2005 za Obrtno 
cono MDB spremenila zazi
dalni načrt za potrebe trgo
vine Lidl in dela infrastruk
turnih koridorjev v tem ob
močju.

Prav tako nismo uspeli 
izvedeti, kdaj bo Lidl v Bre
žicah. Z njihove strani tudi 
ne poznamo razloga, zakaj z 
neizpolnitvijo obljub iz urba
nistične pogodbe, sklenjene z 
občino, zapletajo gradnjo. 
Gre za spremembo prvotno 
načrtovane infrastrukturne 
ureditve, ko naj bi trgovski 
kompleks z blokovskim na
seljem Trnje na drugi strani 
regionalne Ceste svobode 
povezoval nadhod. Nova re
šitev predvideva krožišče na 
Maistrovi, ki ga mora zgra
diti Lidl.

Ko je to trgovsko podjetje 
v jeseni 2005 prišlo na občino 
s pobudo o spremembi ured
itvenega načrta zaradi neko
liko znižanega objekta, so na 
oddelku za okolje in prostor 
takoj pristopih k delu in izve
dli kompleten postopek za 
spremembo tega akta. Da pa 
bi zavarovali javni interes,

torej investitorja prisili k iz
polnjevanju svojih pogodbe
nih obveznosti, so spremem
bo odloka o ureditvenem na
črtu na občinskem svetu na 
predlog vodje oddelka za 
okolje Branka Blaže vica 
sprejeli z zadržalnim vetom. 
To pomeni, da bo dokument 
dan v objavo v Uradni list, 
ko Lidl izkaže garancijo, da 
bo svoje obveznosti izpolnil.

Tak način zavarovanja jav
nega interesa je brežiška 
občina uspešno uporabila leta 
2002 pri sprejemanju dr
žavnega lokacijskega načrta 
ceste Krška vas-Smednik, ko 
so soglasje pogojevali z vr- 
binsko cesto. Zadržalni veto 
je spodbudil Ministrstvo za 
promet, da so takoj podpisa
li pismo o nameri, danes pa 
se za vrbinsko cesto že pri
pravlja lokacijski načrt.

Ob odprtju omenjenih tr
govin v Posavju bo delo dobi
lo precej trgovcev. Na Zavo
du za zaposlovanje Sevnica 
pa s strani Lidla doslej še 
niso dobili nobenih nobene
ga povpraševanja po tovrst
nih delavcih.

Nada Černič Cvetanovski

V pooblaščeni prodajni enoti KD
v Krškem lahko brezplačno prejmete

_  • _ *_________ __ _   ir   • _vse informacije o varčevanju 
v vzajemnih skladih 

in pristopite k vzajemnim skladom 
KD Investments d.o.o.

"Živimo v času, ko postajajo poleg ba 
druge oblike varčevanja del našega vsakdana. 
Vsi že vemo, da je treba varčevati in poskrbeti 
za prihodnost. Pomembno pa je, kakšno obliko 
varčevanja izberemo. Ni namreč za vsakogar 
primerno vse. In pred odločitvijo, kam s prihranki, 
je zelo pomembno pridobiti prave informacije. O 
vzajemnih skladih, delnicah, tveganju... Mi vam te 
informacije lahko posredujemo!"

Oglasite se v pooblaščeni prodajni enoti KD 

na Cesti Krških žrtev 58 v Krškem 

od ponedeljka do petka med 8.00 in 16.00 uro, 

ali nas pokličite na tel. št. 07 490 56 78.

KD Investments. družba za upravljanje, d.o.o., Celovška cesta 206, Ljubljana, upravlja vzajemne sklade KO Nova energija, delniški vzajemni skiad. KD Vitalnost, deinBki 
vzajemni sklad, KD Balkan, delniški vzajemni sklad, KD Novi trgi, delniški vzajemni sklad, KD Severna Amerika, delniški vzajemni sklad. KD Surovine in energij** 
delniški vzajemni sklad, KD Tehnologija, delniški vzajemni skiad, KD Rastko, delniški vzajemni sklad. KD Galileo. vzajemni skiad fleksibilne strukture naložb. KD Bond. 
obvezniški vzajemni sklad, KO Prvi izbor, vzajemni sklad delniških skladov, in KD MM, vzajemni skiad denarnega trga. Prospekti in izvlečki prospektov vzaje^J 
skladov v upravljanju K D Investments d.o.o. so vlagateljem med delovnim časom brezplačno na voljo na sedežu družbe, v Finančnih točkah in pri vseh pogodb«0^ 
partnerjih, ki sprejemajo pristopne izjave k pravilom upravljanja vzajemnih skladov. Finančne točke in pogodbeni partnerji so objavljeni na spletnih straneh 
kd-group.si kjer so v elektronski obliki dostopni tudi prospekti in izvlečki prospektov ter letna in polletna poročila vzajemnih skladov. Vlagatelj ima poteg prospekta 
izvlečka prospekta pravico tudi do brezplačnega izvoda letnega in polletnega poročila.
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Ob 8. aprilu - svetovnem dnevu Romov smo se pogovorjali z Natašo Brajdič

Pravijo, kakšni vaščani - 
takšni Romi

Nataša Brajdič je 28-letna Romkinja z Drnovega, ki se je s 1. marcem zaposlila na novomeški policijski upravi. 
Ena od bolj uspešnih slovenskih Romkinj je s svojo novo službo zadovoljna. Poleg tega je aktivna tudi v Zvezi 
Romov Slovenije in je predsednica sveta za sobivanje z romsko etnično skupnostjo, ki ga je ustanovila krška 
občina. Z Natašo Brajdič smo se pred svetovnim dnevom Romov pogovarjali o aktualnih romskih vprašanjih.

Podatki kažejo, da je več 
kot 90 odstotkov Romov brez
poselnih. Zakaj ste se vi 
odločili, da si najdete službo?

To ni moja prva zaposlitev, 
saj že od 16. leta sodelujem z 
zvezo Romov Slovenije. So
delovala sem pri izdelavi dveh 
priročnikov Romski jezik 1 in 
Romski jezik 2. Delal je tudi 
moj oče, moja mati pa še sedaj 
hodi v službo. Res pa je, da 
ima zelo malo Romov danes 
zaposlitev. Ampak danes tež
ko najdejo zaposlitev tudi izo
braženi ljudje z magisterijem. 
Smo pač v taki situaciji, da 
služb enostavno ni.

Torej ne gre za stereotip, 
da Romi ne želijo delati in 
raje živijo od podpore?

Če bo delodajalec imel 
pred sabo Roma s srednješol
sko izobrazbo in (ne)Roma z 
enako izobrazbo, se mi zdi, da 
bo vedno izbral (ne)Roma, 
predvsem zaradi tega stereoti
pa. Vsi imamo stereotipe, am
pak vsak človek to na dnigačen 
način kaže. Zagotovo drži pre
govor “sto ljudi, sto čudi”. Pet 
ljudi v enem prostoru bo lah
ko gledalo na eno stvar na dru
gačen način, vsak s svojimi 
očmi. Menim, da se vsi učimo 
celo življenje in prav je, da si 
vzamemo čas, da malo pobr
skamo po knjigah, kaj je dru
gačnost, kaj je druga kultura, 
kaj prinaša pozitivnega in kaj 
negativnega.

Toda veliko Romov ne 
dokonča niti osnovne šole. 
Kje so vzroki?

To je pogojeno s kulturo, 
saj se Romkinje mlade poro
čijo in imajo hitro otroka, 
zato lahko največ naredimo 
pri otrocih. V naselju naredijo 
nevladne organizacije z de
lavnicami in projekti veliko 
na tem področju. Omogočena 
so tudi razna letovanja otrok,

da se jim pokaže, kakšno je 
še lahko življenje.

Bi slovenska država mora
la več storiti, da bi se Romi 
zaposlili ali pa vsaj izobra
ževali?

Predvsem bi morala več 
narediti na izobraževalnem 
sistemu. Temu področju je tre
ba dati največ poudarka. Ve
liko mladih Romov nima mo
tivacije. Pravijo, da še šolani

Natašo Brajdič
(ne)Romi ne dobijo službe, 
zato ne vidijo smisla v izobra
ževanju. Določene institucije 
bi morale skrbeti za mlade, da 
ko končajo službo, dobijo tudi 
zaposlitev. Menim, da je to 
edina prava rešitev.

Ste tudipredsednica krškega 
sveta za sobivanje z Romi. 
Kakšen je njegov namen?

Naš namen je, da se pogo
varjamo. V sosvetu so vklju
čene vse institucije, kot so 
center za socialno delo, ob
čina, policija, ljudska univer
za, osnovna šola... Naš namen 
je, da se skupaj pogovarjamo 
o trenutni situaciji, ki je v kr
ški občini, da skupaj predlaga
mo rešitve in da imamo nek 
cilj. Menim, da mora biti vse
povsod prisotna komunikaci
ja in sodelovanje. En človek

sam ne more nič narediti. Pri 
vsaki stvari je potrebno več 
ljudi, saj več glav več ve in 
tako lahko pridemo do potreb
nih rešitev.

Je krška občina dobro pri
stopila k reševanju bivanj
skega vprašanja Romov?

Zdi se mi, daje ena od red
kih občin v Sloveniji, ki seje 
tega lotila na primeren način. 
Pred seboj so imeli cilj in 
vedeli so, če bodo šli v tej sme
ri, da bo sobivanje obeh kul
tur boljše. Sedaj poteka v na
selju tudi šola za odrasle, ak
tivno se je k reševanju pro
blemov vključil center za so
cialno delo. Tam, kjer se dela, 
so rezultati.

Država pripravlja zakon o 
romski skupnosti v Sloveniji. 
Ga podpirate?

Mislim, da je ta zakon ve
lik plus, predvsem za občine, 
ki so že sedaj storile nekaj na 
področju reševanja romske 
problematike. Za občine, ki 
pa niso, pa jih bo ta zakon bolj 
zavezal, da kaj naredijo na 
tem področju.

Toda del Romov se ne 
strinja s tem zakonom.

Najbrž zaradi napačnih in
formacij. Madžarska in itali
janska manjšina imata prav 
tako zakon.

Zakonu nasprotuje tudi 
civilna pobuda za reševanje 
romskega vprašanja na po
dročju Posavja, Bele Krajine 
in Dolenjske.

Verjetno imajo kakšen ra
zlog, da nasprotujejo. Rome 
bi vsi nekam dali, ampak Ro
mi bodo vedno ostali v Slo
veniji. Manjšina je zmeraj tis
ta, ki trpi posledice. Names
to, da nasprotujejo, bi se lah
ko pogovarjali z ljudmi, ki so 
kaj naredili na tem področju

in bi tako lahko našli skupno 
rešitev.

Kakšno je vaše mnenje o 
dogodkih, povezanih z dru
žino Strojan, ki se je morala 
preseliti iz Ambrusa?

Zdi se mi, da so ti dogodki 
vse obrnili na glavo. Tudi tam, 
kjer soje kazalo, da bi se lah
ko razmere izboljšale, se je 
vse obrnilo na glavo.

Se vam zdi, da je država 
ravnala prav, ko je preselila 
družino?

Tukaj ni kriva država. Stro
janovi so v Ambrusu živeli 
več let in lokalna skupnost bi 
morala reševati ta problem. 
Država pa smo mi vsi. Krivi 
smo torej vsi. Pravijo, kakšni 
vaščani - takšni Romi. Meni 
se smilijo samo otroci in žen
ske, ki niso imeli nič s tem. 
Strojanovi so si kupili zem
ljo, ki jo je Romom že tako 
težko kupiti in za povrh vse
ga so morali v 21. stoletju še 
pobegniti od doma.

Se vam zdi, da so Romi 
pozitivno diskriminirani?

Diskriminacija je lahko 
pozitivna ali negativna, toda 
v obeh primerih je diskrimi
nacija.

Kaj bi vi spremenili, da bi 
se ustvarilo sožitje med Romi 
in (ne)Romi?

Toliko projektov je pri
pravljenih za Rome, ko pa jih 
pridejo predstavit, tam ni no
benega Roma. Določeni očit
no dobro živijo na račun Ro
mov. Menim, da bi se moralo 
omogočiti tistim, ki se hočejo 
izobraževati, da gredo v šolo. 
Veliko je tudi takih, ki bi radi 
imeli službo, pa je nimajo. Pa 
ne samo Romi, ampak tudi 
(ne)Romi so brez zaposlitve 
in tukaj bi morali začeti re
ševati stvari. P.U.

Študenti raziskujejo življenje Romov
Krško - Študenti ljubljanske Filozofske fakultete se raziskovalno lotevajo odnosov med Romi in večinsko 
populacijo. Za območje proučevanja so si izbrali občino Krško z romskimi zaselki Kerinov Grm, Loke in 
Drnovo. Pred odhodom v naselja jih je sprejel župan Franc Bogovič in spregovoril o že realiziranih in prihod
njih smernicah za urejanje romskega vprašanja.

Opisal je postopek za legal
izacijo Kerinovega Grma, kjer 
je vse pripravljeno za skle
panje prvih kupoprodajnih 
pogodb, da bodo Romi postali 
odgovorni lastniki svojih, 
nekoč na črno sezidanih hiš. 
Predstavil jim je načrt urejanja 
romskih naselij na Lokah in 
na Drnovem ter dobro utirjen 
model njihovega izobraževa
nja v OS Leskovec. Tudi pred 
meseci ustanovljen Svet za 
sobivanje je dokaz, da lokal
na politika resno pričakuje 
sodelovanje z romsko manj
šino, saj bodo le tako dosegli 
želene spremembe.

Preden so se študenti od
pravili na teren anketirat, jim Študenti v sejni sobi pred odhodom na teren

je za popotnico dala nasvete 
Aleksandra Liebenšek iz 
Društva za razvijanje prosto
voljnega dela, ki že vrsto let 
sodeluje z Romi. Povedala jim 
je, na kaj je ta narodnostna 
skupina še posebej občutljiva, 
da stereotipi o njih mnogokrat 
zavajajo in da si želijo raz
mere, v katerih bi se dobro 
razumeli z večinskim naro
dom.

Izsledke naloge o odnosu 
večine do manjšine, o priča
kovanjih enih in drugih ter 
sprejemanju nove družbene 
odgovornosti bodo študenti, 
ko bo raziskava zaključena, 
predstavili Občini Krško, ta pa 
širši javnosti. B.D.

Niti slučajno ne za 
sedmimi gorami, 

sedmimi rekami in 
sedmimi dolinami

Verjetno je podobnih zgodb veliko.
Verjetno jih premalo pride na piano.
Zagotovo pa marsikatera od njih v nas zbudi priprav

ljenost, da nekaj naredimo.
Morda ste v tedenski mozaični oddaji videli prispevek o 

delavcu, ki so ga po 35 letih dela v gradbenem podjetju 
postavili na cesto. Razlog - ko je bil na bolniškem dopustu, 
je iz najemniške sobe, ki jo že leta deli s tremi sostanovalci, 
nekaj sto kilometrov od svoje družine, na klic hčerke odpo
toval domov, da bi obiskal na smrt bolno ženo, ki so ji že 
drugič operirali tumor glave. Še isti dan so v sobo, v kateri 
bi moral preživljati vse dni bolniške, poslali zasebnega detek
tiva, ki je ugotovil, da ga tam ni. V podjetju so ga takoj 
odpustili. Ni bilo pomembno to, da je v štirih desetletjih 
dela v Sloveniji zapravil svoje zdravje, da je v zdravniških 
izvidih povsod pisalo, da ne more opravljati nobenih del, 
ker je popolno poklicno izgorel, ker je seznam njegovih 
bolezni in težav tako dolg, da si to težko predstavljamo, da 
so v zdravniških spričevalih napisali, da prosijo za njegovo 
upokojitev. Postal je breme, strošek, nebodigatreba.... In 
čakali so pravi trenutek, da se ga rešijo.

Da zadeva ni bila slučajna, govori tudi dejstvo, da so 
„za te potrebe in namene “ ustanovili hčerinsko podjetje, v 
katerem so zaposlili vse „podobne “ delavce, ostali so še 
vedno zaposleni v matičnem. Menda se v hčerinskem pod
jetju bojijo za preživetje na trgu in direktor pred očmi cele 
slovenske javnosti brez zadrege prizna, da je bila zadeva na 
nek način načrtovana.

Delavec pa je ostal brez vsega, saj so ga odpustili iz 
krivdnih razlogov. Brez pokojnine, brez odpravnine, brez 
socialnih dodatkov, brez zdravstvenega zavarovanja in kar 
je morda najpomembneje - brez osnovnega človeškega dosto
janstva. Priznajmo si, da si tudi z visoko stopnjo empatije 
težko predstavljamo, kaj doživlja. Nemočen, ure poti daleč 
od svojih najbližjih, sam, s polno glavo vprašanj, skrbi in 
obdolževanj.

Nad tako imenovano kapitalistično miselnostjo, ki se je 
v šentflorjanski različici precej razbohotila, sem že malce 
obupala. Je pa zgodba pokazala tudi drugo plat - tisto 
človeško, ki se je pojavila po objavi zgodbe. V uredništvo 
so kar deževali klici ljudi, ki so „ nesrečniku “ želeli tako ali 
drugače pomagati. In verjamem, da se bo vsaj v tem prime
ru predvsem zaradi tega zadeva končala bolje, kot bi se 
lahko. Tudi za to nisem nikoli obupala ne nad svojim pokli
cem ne nad ljudmi.

Kar pa ne pomeni, da lahko dopuščamo, da se kaj takega 
dogaja. Zgodbe, takšne kot je, sploh ne bi smelo biti.

www.volkswagen.si

Posebej opremljeni za Slovenijo 
ste lahko na več načinov.

Modeli Si s prihrankom do 2.400 EUR’
Razvajali vas bomo z bogato dodatno opremo, izbrano po okusu slovenskih 
kupcev, ki vključuje:
• klimatsko napravo,
• ABS,
• radio s CD predvajalnikom,
• daljinsko centralno zaklepanje,
• električni pomik stekel,
• in drugo bogato opremo.

Modeli Si

Radanovič Brežice d.o.o.
Čemelčeva ulica 5, Tel.: 07/49-92-150
8250 Brežice . Fax: 07/49-92-172 !

Stike jo ilmbotne. Skupna poraba 5J>-B4UM0kra. CO, 135-.IM *<km SmvSo vucfi 1» modelov Je omejeno. ‘Ujndnojii veljajo tarna za &ane AMZS



rojstva v porodnišnici brežice

LOKALNE SKUPNOSTI
stran 8 Sava Glas, 293.2007

Maja in Alex

Ob tokratnem obisku brežiške porodnišnice so nam prijazne 
sestre dovolile kar v porodno sobo, kjer sta pred dobro uro ali 
dvema prijokala na svet dva korenjaka. Prvemu je mamica 
Anita Veršec iz Globokega skupaj z možem Markom dala ime 
Jaka, drugega sta mamica Maja in očka Davor Strojanšek 
poimenovala Alex. Jaka je ob porodu tehtal 3250 g in meril 
52 cm, Alex pa 2950 g in je meril 49 cm. Obe sta bili od 
poroda še malce utrujeni, pa vendar sta s svojima fantoma v 
naročju kar žareli. Sicer pa je Anita priznana citrarka, ki ta 
instrument tudi počuje na brežiški Glasbeni šoli, Maja pa je 
po rodu Zagrebčanka in jo je “ljubezen z morja ” pripeljala v 
Krško. Ko hoče “ujeziti ” svojega možička, mu reče, da je zaradi 
njega prišla iz “mesta na selo ”.

Rojstva od 14. do 27. marca 2007
Deklice so rodile: Jasna Strojanšek iz Krškega, Sandra Sišak 

iz Brežic, Simona Turk iz Veniš in Mojca Žugič Fifolt iz Les
kovca pri Krškem

Dečke so rodile: Sandra Baznik iz Gorenje vasi pri Les' 
kovcu, Alenka Gubenšek iz Kozjega, Vesna Mirt z Libne, Ana 
Nuša Kunej s Stolovnika, Suzana Vogrinc iz Bukoška, An1 a 
Veršec iz Globokega in Maja Strojanšek iz Krškega.

Pomoč na domu

Druženje v klubu je “zdravo”
Čatež ob Savi - Koronarni klub Brežice je bil ustanovljen 10. marca pred enim letom. Na ustanovnem občnem 
zboru je bilo 42 udeležencev, sprejeli so pravila delovanja kluba in program dela, do konca leta 2006 je v 
društvo vstopilo 90 članov, danes jih je sto. Klub ima status humanitarne organizacije, ki deluje v javnem
interesu na področju zdravstvenega varstva.

Koronami klub Brežice omenjenih bolezni, pravi dr. 
združuje bolnike s stabilno an- Mojca Savnik Iskra, predsed- 
gino pektoris, po srčnem in- niča strokovnega sveta Koro- 
farktu, s srčnim popuščanjem, namega kluba Brežice. Klub 
po premostitveni operaciji ali namreč organizira permanent- 
širitvi koronarnih arterij, z no zdravstveno izobraževanje v 
vstavljenimi umetnimi zaklop- obliki predavanj, svetovanj in 
kami ah srčnim spodbuje- pogovorov s strokovnjaki, te- 
valnikom ter s prisotnimi de- čaj prve pomoči in oživljanja 
javniki tveganja (krvni tlak, za bolnike in njihove svojce,

četrtkih. znanj a, potrebna za to vrsto re-
Junija lani je steklo tudi us- kreacije. Da bi bila vadba v ko- 

posabljanje zainštruktoije nor- ronarnih klubih še bolj vama, 
dijske hoje, na katero so pri- je bil organiziran tudi tečaj za 
javili dve vaditeljici. Z njunim usposabljanje vseh vaditeljic za 
strokovnim znanjem in dobro delo z avtomatskim defibrila- 
voljo se je 15 najpogumnejših toijem, saj bodo vsi Koronami 
že podalo v Artiče k Banovi klubi od zveze Koronarnih 
domačiji in se preizkusilo v tej klubov prejeli v uporabo av-
novi veščini in osvojilo prva tomatske defibrilatoije. J.K.

Teden možganov
Brežice - Teden možganov je enotedenska serija 

izobraževalnih dogodkov, ki od leta 1997 potekajo po vsem 
svetu vsak tretji teden v marcu. Letošnje aktivnosti so potekale 
pod okriljem SiNAPSE, Slovenskega društva za nevroznanost, 
Družbenomedicinskega ZRC SAZU, OZARE, Nacionalnega

Peli o ljubezni in 
prijateljstvu

Sevnica - V prostorih hotela Ajdovec seje na občnem zbo
ru zbralo več kot 100 od skupno 170 članov društva Sožitje za 
pomoč osebam z motnjami v duševnem razvoju. Društvo je 
lani s prispevki skupnosti in raznimi donacijami zbralo skoraj 
14 tisoč evrov. Denar namenjajo za izobraževanje družin s 
prizadetimi otroki, za njihovo fizioterapijo ter za letovanje

oskrbovancev, ki ga organizira Varstveno delovni center (VDC) 
Krško - Leskovec. Predsednik društva Miran Štern je za plod
no delo požel čestitke sosednjih društev in predsednice 
izvršnega odbora zveze društev Sožitje Katje Vandal, “nje
govi” varovanci pa so se mu za predanost poslanstvu prav 
tako prisrčno zahvalili. B.D.

Sevnica - Center za socialno delo Sevnica izvaja pomoč na domu kot obliko skrbi za ostarele ali oslabele 
občane od leta 1998. Ker je občina dolžna zagotoviti izvajanje te pomoči in njeno sofinanciranje, ima občinski 
svet nadzor nad oblikovanjem cen te storitve. Svetniki so pred kratkim soglašali z malenkostnim dvigom cene 
efektivne ure, ki po novem znaša slabih 10 evrov, vendar uporabnik plača le polovico.

Na centru so štiri oskrbov
alke lani skrbele za povprečno 
35 upravičencev, sicer pa je bilo 
za različno časovno obdobje 
sklenjenih 72 pogodb za pomoč. 
Ta obsega različne oblike, od 
nege pri bolezni do gospodinj
ske pomoči ah razvažanja top
lih obrokov. Direktorica Cen
tra za socialno delo Danica 
Božič želi, da bi bili občani 
dobro informirani o možnosti 
koriščenja te vrste storitve, za 
katero dobro polovico sredstev 
po upravičencu prispeva občin- Danica Božič

ski proračun, upravičenec pa 
plača po svojih materialnih 
zmožnostih. Cena za uporabni
ke znaša na efektivno uro 4,98 
evra, vendar se glede plačila od 
primera do primera prilagajajo 
socialnemu stanju upravičenca.

Pomoč na domu izvajajo 
tudi ob sobotah in nedeljah. 
Ugotavljajo, da se število tis
tih, ki prosijo za tovrstno po
moč, z leti rahlo povečuje, še 
vedno pa je številka glede na 
starost prebivalstva v občini 
nizka. Na centru menijo, da

je morda tudi prisotnost kar 
dveh domov za ostarele in še 
specialnega zavoda v občini 
razlog, da ni izkazanih večjih 
potreb za pomoč na domu. 
Ah pa ljudje o tem še niso v 
zadostni meri seznanjeni, zato 
je v pripravi zgibanka za gos
podinjstva, ki bo podrobneje 
predstavila to obliko pomoči 
bolnim in ostarelim, ki jim 
omogoča, da kljub zmanj
šanim fizičnim sposobnostim 
lahko čim dlje ostanejo na 
svojem domu. B.D.

Anita in Jaka

sladkor, maščobe). Zdravniki in 
srčni bolniki ugotavljajo, da so 
po bolnišničnem zdravljenju in 
osnovni rehabilitaciji bolniki 
pogosto prestrašeni in depre
sivni in večinoma prepuščeni 
sami sebi. Zato je druženje v 
Koronarnem klubu, ki zajema 
razhčne aktivnosti, vezane na 
vseživljenjsko rehabilitacijo 
srčnih bolnikov, doborodošlo za 
vse, ki so se soočili s katero od

strokovno vodene in srčnim 
bolnikom prilagojene skupinske 
rehabilitacijske vadbe 2-krat te
densko po eno uro z merjenjem 
tlaka in občasnim merjenjem 
krvnega sladkorja ter višine 
krvnih maščob. Vadba je najprej 
potekala le v Brežicah, v telo
vadnici Vrtca Mavrica, že od 
jeseni pa tudi v OŠ Leskovec 
pri Krškem. Na obeh lokacijah 
poteka vadba ob ponedeljkih in

KSTM

%

združenja za kakovost življenja in Slovenske kinoteke. Ak
tivnosti so potekale na različnih lokacijah, njihov namen pa je 
bil predstavitev živčevja, njegovega delovanja v normalnih in

bolezenskih razmerah ter 
predstavitve nevroznanstve- 
nega raziskovalnega dela na 
vseh področjih znanosti, ki se 
ukvarjajo z živčevjem - od 
nevrobiologije do psihologije.

Tudi v Mladinskem centru 
Brežice sta bili organizirani 
dve predavanji, na katerih so 
ugledni strokovnjaki govorih 
o možganih in epilepsiji ter o 
spanju in imunskem sistemu. 
N.Č.C.

ZBORSKI
PASIJON

Razbor pod Lisco 
v občini Sevnica 

vas pričakuje!

PETEK, 23. marec 2007, ob 20.uri 
SOBOTA, 24. marec 2007, ob 16. in 18. uri 
NEDEUA, 25. marec 2007,

7, off%.SOBOTA, 31. marec 2007, ob 16. in 18. uri 
NEDEUA, 1. april 2007, 0b|l6. in 18. uri

Brežiška Ozara priprav
lja danes, 29. marca, pred
stavitev pesniške zbirke z 
naslovom “Skrivnostno 
žarenje” avtorice in njihove 
dolgoletne članice Nade 
Srpčič. Prireditev se bo 
začela ob 10. uri v prosto
rih Ozare na Černelčevi 
cesti v Brežicah, program 
pa bodo popestrili učenci 
Glasbene šole Brežice.



Tavžntroža in Marshmallow na Rock Otočcu
Krško, Brežice - V Posav

ju so se zaključili predizbomi 
festivali za Rock Otočec 
2007.

V brežiškem mladinskem 
centru so nastopile skupine: 
Versus iz Novega mesta, Rann 
iz Brežic ter Marshmallovv iz 
Kostanjevice. Slednji so se

predstavili s kratkim in avtor
skim programom ter z voka
listko Ano Pincolič, ki je že 
kar nekaj let prisotna in ak
tivna na posavski glasbeni sce
ni. Prav z izvirnostjo, melo
dičnostjo in prijetnim scens
kim nastopom so Marshma- 
llow osvojili največ glasov

Marshmallow

Pozdravili so pomlad
Senovo - Malčki, ki obiskujejo senovški vrtec, vsako leto 

pozdravijo pomlad s prireditvijo, na katero povabijo starše in os
tale krajane. Tudi tokrat so zbrane navdušili s pesmijo in plesom, z 
rajanjem ob slovenskih ljudskih pesmih, nagajivkah, šaljivkah, 
zbadljivkah in podobno. Prikazali so kožuhanje ter ob zvokih 
improviziranih ljudskih instrumentov spoznavali in doživljali ljud
sko izročilo babic in dedkov.

Sicer pa to ni edina priložnost za druženje vseh generacij. Enajst 
strokovnih delavcev, ki v petih oddelkih vrtca skrbi za 91 otrok, 
poskrbi, da se malčki redno srečujejo z ljudmi iz vsakdanjega življe
nja in spoznavajo tudi del sveta, ki počasi izginja. Malčkom seje 
že predstavila folklorna skupina DKD Svoboda Senovo, babice in 
dedki senovških varovancev pa so peli stare pesmi in prikazali 
stare obrti kot so pletenje košar, izdelovanje brezovih metel in še 
kaj. Da kraj živi s šolo in vrtcem, pove tudi podatek, da bodo letos 
igrišče pred vrtcem obogatili s še enim igralom, za katero je 
izkupiček od tumiija prijateljskih nogometnih tekem prispeval Klub 
malega nogometa Senovo. N.C.C.

Tavžntroža
publike in tudi strokovne ži
rije.

Tudi na predizboru v kr
škem mladinskem centru so 
tekmovale tri skupine: Meteo- 
ra iz Brežic, Nemphila iz Kr
škega in Tavžntroža iz Dolenj
skih Toplic. S svojim energič
nim nastopom je Tavžentroža 
prebudila publiko, ki se je 
kmalu začela pozibavati na

njihove garage punk ritme.
Pri štetju glasov publike so 

z majhno razliko vodili Me- 
teora, vendar je komisija nato 
prevesila tehtnico v smer Tav- 
žntrože.

Tudi sevniški mladinski 
center je razpisal predizbomo 
tekmovanje za Rock Otočec, 
a ga zaradi pomanjkanja pri
jav skupin ni bilo. N.C.C.

SEVNICAOdprt Mestni atrij
Brežice - Zavod Neviodunum in Društvo študentom 

sta v starem mestnem jedru na robu Vrbine odprla Mestni 
atrij, ki naj bi postal kulturno, informacijsko ter sprostitveno 
središče za ljudi vseh generacij. Po pestrem kulturnem pro
gramu so odprli tudi spominsko razstavo del akademskega 
slikarja in likovnega pedagoga profesorja Miroslava Kugler
ja. Čeprav Ljubljančan je večino svojega življenja preživel v 
Brežicah in tam ustvaril tudi svoja najboljša dela. V.P.

Dado Kugler ob delih svojega očeta

Viktorji v znamenju 
Brežičanov

Ljubljana - Letošnja družabna prireditev s podelitvijo 
Viktorjev ni uspela v celoti. Kot so zapisali mnogi kritiki, 
je slovenska imitacija Os
karjev potrdila, kako nedo
miselni smo. Če ne bi bilo 
voditelja Jurija Zrneca, bi 
podelitev kipcev, ki so tudi 
ponaredek Oskarjev, iz
zvenela še bolj puščobno.
Zato pa so lahko zaradi svoje 
opazne vloge toliko bolj po
nosni Brežičani. 23-letni Ju
re Godler, talentirani slo
venski imitator mnogih zna
nih osebnosti, tudi ameriš
kega predsednika Georga 
Busha, je prejel Viktorja kot 
obetavna medijska osebnost. , ~
V hudi konkurenci je Aka- Jure uomer 
demija Viktor izbirala tudi najboljšo dokumentarno odda
jo, kipec pa prisodila filmu “Kaj boš počel, ko prideš ven 
od tu?”, katerega avtor je prav tako Brežičan Sašo

Podgoršek. Zanimivo delo, 
ki je prejelo že več odličij, 
je Podgoršek pred leti po
snel v podzemlju rudarskih 
Trbovelj. Ker je v tamkaj
šnjem Delavskem domu v 
soboto zvečer za TV Slove
nija snemal koncert skupine 
Laibach, se zato ni mogel 
udeležiti podelitve v Ljub
ljani. Zato pa je bila priredi
tev v prestolnici v znamenju 
brežiških ustvarjalcev še za
to, ker so se v izboru nomini
rancev treh glasbenih skupin 
znašli tudi vse uspešnejši 

Sašo Podgoršek Leeloojamais. V.P.

Pasijon še ta konec tedna
Razbor - Kulturno športno turistično društvo Blaž Jurko v 

sodelovanju z župnijo že šesto leto uprizarja Razborski pasi
jon, v katerem nastopa več kot 100 domačinov, okrog 40 pa je 
članov spremljevalne 
ekipe. Štiri predstave 
bodo na sporedu še ta 
konec tedna, dve v so
boto in dve v nedel
jo. Nedeljsko predsta
vo ob 16. uri si bosta 
ogledala tudi maribor
ski nadškof Franc 
Kramberger in mini
ster Janez Podobnik.
N.Č.C.
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/MACJ-POSAVKA m NACJ-POSAVECOTROŠKA FOTO-AKC&A 
APRIL

vsak torek in četrtek!
PREDSTAVLJA: V četrtek, 12.aprila, ob 19-ih

se bo dogajalo 
marsikaj,

še mi ne vemo točno kaj...

V dvorani Prosvetnega doma - to zagotovo!

Izbor za NAJ POSAVKO - NAJ POSAVCA 2006 - tudi to zagotovo!

A
RADIO m BREŽICE
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Prišli naj bi: 
Jure Godler 
Tilen Artač 

Marjan Šarec

mtTT
iindio
ROŽMAN

Brežice, Lamutova 16

Tel.:07/49 90 260 
info@fo to-rozm an. si

2 PROFI-PORTRET VAŠEGA OTROKA

pTTTr ZA SAMO 2,50 € ! (13x18cm)
stndlol
ROŽMAN

Brežice, Lamutova 16 

TelJ)7/iS 90 260

www.foto-rozman.si

Fotografiramo od 13-17 h

Ponudba velja samo lx na družino.Naredimo več 
posnetkov, ki vam jih predstavimo še isti dan.
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Kam in kako na oddih
Poznate občutek vznemirjenosti, ko se odpravljate nekam, kjer še niste bili? Se spominjate evforičnega vesel
ja, ko pridete na počitnice, na katere ste čakali več mesecev? Ali Da sproščujoč občutek, ko se sprehajate ob 
jezeru v naravi? Za vas smo pripravili več predlogov, kako zapolniti svoj prosti čas, kam se odpraviti za dalj 
časa ter kako se dobro pripraviti za na pot.

Slovenija, neodkrit 
kotiček za 
pustolovščine

Toplice
Danes je zelo moderno, če 

se na izlet odpravite v tujo de
želo ali kakšen kraj z neizgo
vorljivim imenom. Vendarpa 
se mnogi ne zavedajo, daje 
tudi v Sloveniji mogoče najti 
mnoge prečudovite kraje in 
kotičke, kjer lahko spustite 
možgančke na pašo. Sloven
ski paradni konj turizma so 
prav gotovo toplice oz. zdra
vilišča. Največ se jih nahaja 
na območju panonskega dela 
Slovenije. Poleg osnovnega 
kopanja v termalni vodi zdra
vilišča zaradi privabljanja 
potrošnikov svojo ponudbo 
širijo. Tako se lahko na enem 
kraju poleg klasičnega nama
kanja sprostite v savni, si pri
voščite eno od vse bolj popu
larnih masaž, se odpravite na 
vodeno vadbo ali pa v solarij. 
Poleg tega pa se ponavadi v 
bližini toplic odvijajo tudi 
različne športne dejavnosti, 
čedalje bolj popularna sta 
golf in jahanje. Ker je ponud
ba toplic pri nas zelo pestra, 
je pred rezervacijo dobro pre
česati vse možnosti in izbrati 
tisto, ki najbolj ustreza našim 
potrebam. Ponudniki pogosto 
pripravijo razne ugodne po
nudbe za pare, družine ali dru
ge ugodne pakete, če teh ni
majo že v svojem rednem pro
gramu.

Turistične kmetije
V Sloveniji imamo več kot 

dvesto turističnih kmetij. Za
kaj ne bi prostega vikenda pre
živeli na deželi? Tako boste 
spoznali navade in šege, ves 
čas pa boste tudi v stiku z na
ravo. Na kmetiji bodo tudi 
veseli vaše pomoči, lahko se 
preizkusite pri različnih 
kmečkih opravilih. Poleti lah
ko pomagate pri grabljenju 
sena, jeseni pa pri trgatvi. Jed
li boste domačo kmečko hra
no ter poizkušali doma 
pridelano vino in žganje. 
Obisk podeželja je tudi dobra 
priložnost za spoznavanje 
naravne in kulturne dediščine. 
Če ste ljubitelji narave, so 
turistične kmetije kot nalašč 
za vas. V tem okolju se lahko 
sprehajate in kolesarite, jahate 
konje in uživate v drugih ad
renalinskih športih na pros
tem, kot so veslanje na brzi
cah, polet z zmajem ali skok 
z letala s padalom.

Slovenska obala
Čeprav je naša obala dolga 

le nekaj deset kilometrov, pa 
se tja lahko odpravite v vsa
kem letnem času. Poleti lah
ko obiščete različne urejene 
plaže in kopališča in uživate 
v drugi poletni ponudbi, hlad
nejši meseci pa so prav tako 
primerni za romantičen spre
hod ob obali in poslušanje 
valov, ki butajo ob skale. Zu
naj sezone boste lažje dobili 
prenočišče, cene pa bodo 
ugodnejše.

Seveda zdravilišča in turis
tične kmetije niso edini kraj, 
kjer lahko preživljate prosti

čas. Za romantične duše pred
lagamo ogled katerega od zna
menitih slovenskih gradov. 
Grad Otočec je edini grad v 
Sloveniji, ki ga obkroža voda 
in je s svojim urejenim par
kom odlična izletna točka v 
toplejših pomladnih dneh. Že 
Valvasorje pisal o zanimivem 
jezeru, ki izginja. Cerkniško 
jezero vsako leto privabi 
množice zaradi svojega skriv
nostnega presihanja. Ob hlad
nejših mesecih si lahko pri
voščite drsanje na zaledeneli 
površini.

V širni svet
Zaradi vse nižjih cen kart 

letalskih prevozov so nam 
danes dosegljiva skoraj vsa 
evropska mesta. Za nekaj ev
rov lahko poletite v London, 
Pariz ali Dunaj ter si tako og
ledate evropske prestolnice. 
Pri cenah kart bodite previd
ni. Ponudniki letalskih prevo
zov v svojih reklamnih akci
jah pogosto ponujajo cene 
kart, v katere pa ni všteta 
letališka taksa, kije lahko za 
več kot dvakrat višja od cene 
same karte.

Za tiste bolj avanturistične 
duše pa so vsekakor najpri
mernejša potovanja v eksotič
ne kraje. Seveda tako poto
vanje zahteva večtedenske pri
prave, a je trud poplačan. 
Sploh v hladnejših mesecih so 
popularni eksotični kraji, kjer 
so temperature visoke, na vol
jo pa so kilometri plaž. Ena 
takih destinacij je Dominikan
ska republika. Je karibska 
otoška država in slovi pred
vsem po svojih plažah na eni 
in revnih naseljih, ki spomin
jajo na južnoameriške favele, 
na drugi strani. Prav tako za
nimiv in zaradi vse hitrejšega 
razvoja privlačen je Dubaj, ki 
navdušuje s svojo moderno 
arhitekturo in neštetimi mož
nostmi za preživljanje proste
ga časa. Seveda se lahko od
ločite za bolj turistično ne
okrnjene kotičke. Eden takih 
je Ekvatorialna Gvineja, kjer 
se turizem šele razvija in boste 
imeli mir pred hordami ra
dovednih turistov. Če potujete 
v Afriko, vsekakor ne smete 
izpustiti ogleda safarija.

Če vam srečanja z do
morodci in divjimi živalmi ne 
dišijo, pa obiščite eno od 
svetovnih metropol. Na av
stralski celini leži Sydney, ki 
je po vsem svetu znan po svoji 
operni dvorani, ki spominja 
na školjke. Vstopnice so pro
dane že mnogo vnaprej, zato 
vam predlagamo, da jih 
rezervirate preko spleta. Na 
drugem koncu sveta, natan
čneje na vzhodnem delu se

vernoameriške celine, pa vas 
pričakuje veliko jabolko oz. 
New York. Je največje mesto 
Združenih držav Amerike in ima 
čez 8 milijonov prebivalcev.

Načrtovanje
Že enodnevni izlet zahteva 

vsaj nekajdnevno pripravo. 
Ko poiščete lokacijo, ki vam 
ustreza, morate poskrbeti še za 
prevoz. Če nimate lastnih pre
voznih sredstev, je cenovno 
ugodna rešitev lahko tudi 
vlak. Prenočišča rezervirajte 
čim prej, da na koncu ne osta
nete brez postelje. Vsekakor 
se informirajte o deželi, v kate
ro potujete, še preden se od
pravite. Tako boste izvedeli, 
katere značilne jedi in pijače 
morate poskusiti, katere so 
glavne znamenitosti, ki si jih 
morate ogledati in kakšne so 
navade ljudi, h katerim potu
jete. Če je kultura v desti- 
naciji, kamor potujete, čisto 
drugačna od naše, se pozani
majte o osnovnem bontonu, 
da zaradi nevednosti ne užalite 
domačinov. Preko interneta 
spremljajte vreme nekaj dni, 
preden se odpravite. Če se od
pravljate na drugi konec zele
nega planeta, pa morate izve
deti, kakšno je značilno vreme 
za tisti čas, v katerem potuje
te. Vsekakor ves čas poti skr
bite za dokumente in denar.

Seznam potrebnih do
kumentov, zdravil, potrdil, 
številk:

- dokumenti: potni list, 
viza, dodatne fotografije, 
potrdila o zdravstvenem stan- 
ju, zdravstveno zavarovanje 
za tujino, po potrebi sprem
no zdravnikovo pismo v pri
mem kroničnih bolezni, aler
gij, mednarodno potrdilo o 
cepljenju v primem potova
nja v države z endemičnim 
pojavljanjem rumene mr
zlice, ponekod zahtevajo po
trdilo o testiranju HIV1/ 
HIV2, mednarodno vozniš
ko dovoljenje;

- kopije prve strani doku
mentov. v primem izgube ah 
kraje je lažja identifikacija 
lastnika;

- zdravila potovalne le
karne, set za prvo pomoč:

- številke in naslovi, ki jih 
ie pametno poznati', naslov 
in telefonsko številko zdrav
stvene ustanove v državi, 
kamor potujemo, telefonsko 
številko izbranega zdravni
ka doma, naslov in telefon
sko številko domače amba
sade v tuji državi.

Veliko informacij vam 
bodo še pred odhodom po
vedali na turistični agenciji, 
s katero potujete.

Denar razpršite po žepih v 
torbi, nahrbtniku in oblačilih, 
da v primem, če vam ukrade
jo torbico ali jakno, ne boste 
ostali brez vsega denarja.

Kamorkoli se odpravljate, 
ne pozabite na osnovno prvo 
pomoč. Vsekakor je na poto
vanjih kakršnakoli dodatna 
prtljaga odveč, vendar vam 
domača lekarna lahko olajša 
marsikatero nevšečnost. Vaša 
mini prva pomoč naj vsebuje 
tablete proti povišani telesni 
temperaturi in bolečinam, 
tablete proti driski, tablete za 
zdravljenje zaprtja, tablete 
proti potovalni slabosti, 
prašek za nadomeščanje iz
gubljenih mineralov in 
preprečitev izsušenosti ob 
driski in bruhanju, zdravilo 
proti alergiji, tablete za čiš
čenje vode, sterilno obvezo za 
rane, obliže, povoje, gazo, 
razkužilo, škarjice, elastični 
povoj in termometer.

Nikakor ne pozabite na za
varovanje, ko potujete v tuji
no. Če potujete v eksotične 
kraje, pa se pozanimajte, proti 
katerim boleznim se morate 
cepiti. Dobili boste tudi po
trdilo o cepljenju, ki ga imej
te ves čas pri sebi. Ambulan
te za potnike se nahajajo v več 
krajih v Sloveniji. Za obisk 
pa se je potrebno predhodno 
naročiti.

Darila
Vsekakor se spodobi, da s 

potovanja svojim sorodnikom 
in prijateljem pošljete raz
glednico in prinesete kakšen 
spominek. V velemestih boste 
našli ogromno turističnih 
spominkov, tako da bo izbira 
prav težka. Pozanimajte se, 
katere stvari so značilne za 
kraj, v katerega potujete. Če 
srečate domorodce, lahko od 
njih kupite izdelke domače 
obrti. Tako boste imeli res 
pristen spominek na deželo, 
kamor ste potovali. Če kupu
jete dražje spominke, pa 
bodite previdni, da vam ne 
podtaknejo ponaredkov. Prav 
tako prenos določenih pred
metov in izdelkov ni dovol
jen. Vsekakor se prej dobro 
pozanimajte, da na meji ne 
boste imeli neželenih težav.

Potovanja so izvrsten način 
za spoznavanje novih ljudi, 
odkrivanje neznanih kotičkov 
in poglabljanje znanja tujih 
jezikov. Na potovanjih širimo 
svoj pogled na svet in pridobi
vamo neprecenljive izkušnje. 
Zato si enkrat na mesec vze
mite vikend zase in se opravite 
na izlet, enkrat na leto pa se 
za en teden odpravite v dr
žavo, kjer še niste bili.

Andreja Jernejčič

IMTEGRAt

AVTOBUSNI PROMET 
DELAVNICE • TURIZEM
BREŽICE
Integral Brebus Brežice d.o.o., Cesta svobode 11,8250 Brežice

POKLIČITE: 07/49-94-190 ali 
PIŠITE: turizem@intogral-brebus.si

ZANIMIVI IZLETI ZA STARO IN MLADO.....
!!!VSI ODHODI IZ BREŽIC IN KRŠKEGA!!!

21.4. in 25.6.2007 
GARDALAND
.....kjer se zabava nikoli ne konča

26.-27.5.2007
BUDIMPEŠTA
.....spoznajte Budim in Pešto,
poskusite večerjo v madžarski čardi,...

Na obisku pri 
slovenskih rojakih

Berlin - V glavnem mestu Nemčije živi in dela veliko 
Slovencev, ki jim pomenijo prijeten stik z domovino 
domača beseda, glasba, pesem. To so jim tokrat od doma 
prinesli Oktet Orlica iz Pisec, Ljudski pevci iz Globokega, 
Trobilna sekcija Pihalnega orkestra Loče, ansambel 
Posavski muzikanti, Danijel Ivša in Andreja Zlatič.

Oktet je izvedel del progra
ma že na zaprtju razstave slik 
in fotografij štirih mladih 
slovenskih umetnikov iz Mur
ske Sobote v avli berlinskega 
razglednega stolpa na zna
menitem Alexanderplatzu. 
Osrednji del programa pa je 
bil naslednji dan v cerkvi Sv. 
Elizabete, kjer je ob sijajni 
akustiki njihova pesem zvene
la posebej slovesno, navdušili 
pa so tudi trobilci in še pose
bej Danijel s harmoniko in 
Andreja s flavto.

misijona Sv. Elizabete župnik 
Izidor Pečovnik - Dori. Ve
čina naših udeležencev je bila 
v Berlinu prvič, zato so bili 
toliko bolj prevzeti tako ob 
ogledu nemškega glavnega 
mesta kot Potsdama in Dresd
na, koder jih je vodila odlična 
poznavalka življenja in^kul
ture teh mest Danijela Žula.

Tudi tokratni obisk brežiš
kih ljubiteljskih kulturnih sku
pin v Berlinu je, tako kot že 
mnoge prejšnje, pripravljala 
Meta Grahek Kinčič. Po nje

Na družabnem srečanju po 
koncertu je občino Brežice 
predstavil župan Ivan Molan, 
ki se mu je pridružil še župan 
Šentjerneja Franc Hudoklin. 
Srečanje se je izteklo v pri
srčnem vzdušju ob petju ljud
skih pevcev in glasbi Posav
skih muzikantov, k vsemu do
gajanju pa je nedvomno veli
ko prispeval “srce in duša”

nem nepričakovanem slovesu 
je organizacijo kulturnega de
la programa prevzel Franci 
Kene, logistiko pa Jože Baš
kovič. Ni odveč poudariti, da 
je bila to obenem nagrada na
stopajočim za njihovo delo pri 
ohranjanju ravni ljubiteljske 
kulture in pri promociji ob
čine.

Milena Jesenko

Ajdov kolač bodo 
zaščitili

Bizeljsko - Društvo kmetic Bizeljsko, ki ga vodi Zdrav
ka Kampijut, je pripravilo ocenjevanje bizeljskega ajdove
ga kolača. Ocenjevalna komisija, ki jo je vodila Milena 
Kulovec, je morala oceniti 13 kolačev, narejenih na dva 
načina - v plasteh ali v zvitkih. Po ocenjevanju so vse vzorce 
nekdaj zelo priljubljene in značilne jedi z Bizeljskega tudi 
razstavili, iz ajde p^ so kmetice pripravile tudi več drugih 
dobrot in jih predstavile na priložnostni razstavi na turistični 
kmetiji Balon na Beli Gorci pri Bizeljskem.

Razglasitve ocenjevanja seje udeležilo veliko ljudi, pode
lili pa so več srebrnih in bronastih ter tri zlata priznanja, ki 
so jih prejele Jožica Lipej, Jožica Najger in Milka 
Kovačič. Društvo kmetic Bizeljsko želi ajdov kolač zaščititi 
in spodbuditi, da postane značilna bizeljska jed, čeprav ajde 
v tem koncu ne pridelujejo več. Hkrati želijo, da bi ta pri
reditev postala tradicionalna in da bi jedi iz ajde ponovno 
dobile na veljavi. M.M.
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Večerja z okusom po Tibetu
V četrtek, 8. marca, smo na 

OŠ Maksa Pleteršnika v 
Pišecah dan žena počastili 
malo drugače. Z nacionalnim 
projektom zveze UNESCO 
šol Večerja - dogodek etike 
in estetike smo začeli že zju
traj z ogledom filma o Tibetu,

Člani filmske delavnice o Tibetu z men
torjem Krunom Novoselom pri delu

nato pa delo nadaljevali v 
različnih delavnicah - kulina
rični (priprava tibetanskih 
jedi), jezikovni (spoznavanje 
tibetanskega jezika in izro
čila), likovni (izdelava man- 
dal)... Pridružili so se nam 
tudi mladi unescovci iz gim

nazij Brežice in 
Rogaška Slatina 
ter srednje eko
nomske in osnov
ne šole iz Brežic. 
Posebno zanimivo 
je bilo v delavni
ci, ki sta jo vodila 
člana Društva za 
podporo Tibetu. 
Učencem sta pred
stavila projekt

Moja šola, s katerim naj bi 
sodelovali pri izgradnji šole in 
doma za osirotele otroke na 
strehi sveta, več kot 4000 m 
visoko in 800 km stran od 
prvega večjega mesta. Dan so 
obogatili tudi gostje iz Filoz
ofske fakultete iz Zagreba, dr. 
Tomo Vinščak in dve štu
dentki, ki so z mladimi pri
pravili tipično tibetansko jed 
tsampo, postavili razstavo 
izjemnih fotografij in na 
večerni zaključni prireditvi 
predvajali film o romanju na 
sveto tibetansko goro Keilash.

Tako je bil v Pišecah zgra
jen še en most med kulturami.

UNESCO krožek, OŠ Pišece

C Perma A rt)

TEL 07/49-66-044, GSM: 031-681-401
Vr
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Ob mednarodnem dnevu voda
Učenci OŠ Dobova smo im

eli naravoslovni dan, ki je bil 
posvečen mednarodnem dnevu 
vode. Na šoli so potekale ak
tivnosti cel teden vse do 22. mar
ca, ko smo v obliki plakatov ah 
izdelkov prikazali, kaj vse smo 
počeli. Naš moto je bil “Voda je 
kri zemlje, ohranimo jo čisto”.

Učenci prve triade so imeh 
predavanje o projektu Natura 
2000, potem pa so si ogledali 
Jovse. Učenci 4. razreda so 
izdelovali mlinčke. Učencem 5. 
in 9. razreda je predaval g. Fer
lan na temo Na sotočju Save, 
Krke in Sotle. Po predavanju 
so učenci imeh delavnice, kjer 
so pripravljali razhčne zanimi
vosti o vodi. V jedilnici so 
učenci fotokrožka pripravili na 
to temo fotografsko razstavo in 
video projekcijo.

Tudi učenci 7. in 8. razreda 
smo imeh najprej predavanje o 
čiščenju in varovanju vode. 
Predaval je g. Hudoklin, ki nam 
je povedal, kako vodo one

snažujemo, koliko je porabimo, 
kako jo vračamo v naravo. Da 
bi si vse lažje predstavljali, smo 
se z avtobusom odpeljali na 
Mokrice, kjer smo si ogledali 
biološko čistilno napravo. Po
kazali so nam, kako iz umazane 
in onesnažene vode pridobiva
jo čisto vodo. Učenci smo si lah
ko ogledali več prostorov, kjer 
je bilo prikazano, kam voda 
odteka in kje jo potem očistijo. 
V nekaterih prostorih je smrde

lo po kanalizacijski vodi. Na 
koncu smo dobih še učne hste 
o vodi.

Naravoslovni dan o vodi je 
bil zelo zanimiv in poučen. Iz
vedeli smo vehko koristnih 
stvari, ki jih prej nismo vedeh. 
Prav tako smo se naučili, da z 
vodo ne smemo ravnati ne
premišljeno, saj je vir življenja.

Katja Bogovič in 
Gabriela Kramer 
7. r., OŠ Dobova

Dragi otroci, tudi tokrat smo vam pripravili pobarvanko, ki se od prejšnjih malce razlikuje. Vas zanima zakaj ? Zato, ker bomo 
nekatere med vami nagradili. In kaj morate storiti? Pobarvanko po svoji najbolj bujni domišljiji pobarvajte, mamici ali očku pa 
recite, naj jo pošljeta na naslov: Radio Brežice d.o.o., (za SavaGlas) Trg izgnancev 12, 8250 Brežice. Pa ne pozabite pripisati 
svojega imena, priimka in naslova. Eno pobarvanko bomo izžrebali in nagradili z lepo nagrado, ki jo poklanja Baby center.

Trajno lasersko odstranjevanje kapilar 
poraščenosti in pigmentnih sprememb 

(07/49- 66-044, 031 681-401)

Lea Šinko Štraus

Kaj bi bila moda brez 
modnih dodatkov? Modni 
dodatki so namreč zelo po
membni. Če jih ne znate 
dodajati ah jih kombinirati, 
potem slog vsekakor ni po
poln. Kot rečeno, celota je 
izjemno pomembna, vendar 
za celoto je potrebna vsaka 
podrobnost. In celoto moraš 
znati tudi nositi. Torej svet 
mode ni tako enostaven, zato 
pa nam lahko zelo pomagajo 
kakšni modni nasveti. Nis
mo vsi za vse! Poletni mod
ni dodatki so zelo pestri, 
ponudba je široka in skoraj 
nič ne manjka. Viseči, kičasti 
uhani, s kamni, prav tako 
ogrlice, pa zapestnice, po
dobne ciganskemu, arabske
mu in indijskemu slogu, ven
dar ostaja pridih elegance in 
glamurja. Prav tako se vra
čajo broške, vseh vrst, le pra
vilno jih je potrebno upora
bite. Tudi ne bo manjkalo 
XXL torbic in XXL sončnih

očal... Prav tako “cekrov”, ki 
so še vedno zelo modemi in 
tudi praktični. To sezono bodo 
zelo modni še različni trakovi 
za lase in klobuki. In da ne

pozabimo poletnih - ekstra
vagantnih sandal; če takšnih 
nimate, potem vam vsekakor 
manjka en zelo dober, mode
ren, praktičen in predvsem 
prelep kos za prihajajočo mod
no sezono.

LASERSKO ODSTRANJEVANJE:
MOTEČIH DLAČIC 

KAPILAR NA OBRAZU 
SOLARNIHPIGMENTACIJ 

AKEN IN BRAZGOTIN 
m BRADAVIC/

VELIKONOČNA POBARVANKA
Derma Art
LASERSKI KABINET
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MAPO VEDI
Kultura
29. marec

Senovo - pravljična urica pri babici Pra, ki sploh ne 
pričakuje tigra v izvedbi gledališča Unikat, ob 17. uri, 
izposojevališče Valvasorjeve knjižnice
30. marec

Krško - gledališka predstava “Nora, Nora” v izvedbi 
Prešernovega gledališča iz Kranja, za modri abonma in za 
izven, ob 19.30, Kulturni dom

Sevnica - koncert študentov Akademije za glasbo iz 
Ljubljane, ob 18.15, dvorana Glasbene šole

Kostanjevica na Krki - predavanje o razvoju galerij
ske dejavnosti v Kostanjevici, predaval bo dr. Andrej Smre- 
karvob 19. uri, Lamutov likovni salon

Črne pri Brežicah - odprtje prve samostojne razstave skulp
tur Franca Balasa, priložnostni program bo izvedel Kristijan 
Lanšček s svojim ansamblom, ob 18. uri, atelje Vladke Sumrak 

Podbočje - območna revija otroških pevskih zborov I 
“Pesem mladih 2007”, sodelujejo otroški zbori iz krških 
osnovnih šol in vrtcev, ob 17. uri, osnovna šola
31. marec

Globoko - območno srečanje folklornih skupin, ob 19. 
uri, telovadnica osnovne šole

Cerklje ob Krki - pomladni koncert Moškega pevskega 
zbora (MPZ) Planina in Mešanega pevskega zbora (MePZ) 
Planina z gosti, ob 19. uri, dvorana Gasilskega doma
4. april

Krško - baletna predstava za otroke “Kdo je najmočnejši 
na svetu” v izvedbi SNG Opera in balet Ljubljana, za ru
meni abonma in za izven, ob 17.30, Kulturni dom
5. april

Krško - območna revija otroških pevskih zborov “Pe
sem mladih src”, ob 17. uri, Kulturni dom

Prireditve
29. marec

Krško - “Aktiviraj se” na temo aktivnega preživljanja 
prostega časa, ob 18. uri, ČebeFnak

Podsreda - velikonočna delavnica, izdelovanje cvet- 
nonedeljske butare, ob 16. uri, Slovensko-bavarska hiša
31. marec

Kostanjevica na Krki - Praznik vina, kruha in “suhega 
sadja”; podelitev priznanj, kulturni program in zabava z 
ansamblom Jerneja Kolarja

Brezovska Gora - praznovanje spomladanskega 
enakonočja, imenovanega Ostara, od 8. ure dalje
5. april

Podsreda - velikonočna delavnica, krašenje velikonočnih 
pisanic v različnih tehnikah, ob 16. uri, Slovensko-bavarska hiša

Kino servis Brežice
Četrtek, 29.3.,'in petek, 30.3., ob 18. uri Asterix in Vikingi, 

animirani film, in ob 20. uri Naša mala Mis, komična drama; 
sobota, 31.3., in nedelja, 1.4., ob 18. uri Asterix in Vikingi, in ob 
20. uri Sanjske punce, musical; četrtek, 5.4., in petek, 6.4., ob 18. 
uri Velik film, komedija, in ob 20. uri Neustrašen, akcijski film; 
sobota, 7.4., nedelja, 8.4., in ponedeljek, 9.4., ob 18. uri Velik 
film, in ob 20. uri Mali otroci, drama.

Kulturni dom Krško
Sobota, 31.3., ob 18. uri Bolj čudno kot fikcija, komedija, in 

ob 20. uri Zavrženi psi, drama; torek, 3.4., ob 16.30 Asterix in 
Vikingi, animirana družinska komedija; petek, 6.4., ob 20. uri 
Utrip groze, grozljivka; sobota, 7.4., ob 18. uri Čudežna mreža, 
družinska komedija, in ob 20. uri Operacija strela, akcijski pus
tolovski film; nedelja, 8.4., ob 18. uri Čudežna mreža.

Kulturna dvorana Sevnica
Petek, 30.3., ob 17. uri Heidi, otroški film; nedelja, 1.4., ob 

18. uri Skrivnostna sled, triler; petek, 6.4., ob 19. uri V iskanju 
sreče, drama; sobota, 7,4., ob 19. uri Turistas, grozljivka.

TV Novo mesto, d.o.o, 
Podbevškova 1 2 
tel.: 07/39 30 860
trženje: 07/39 30 872 
faks: 07/39 30 870
e-pošta: uredniki@tv-nm.si 
splet: www.tv-nm.si

... na Dolenjskem, 
v Beli krajini in Posavju

.............. ...................

EKLA KAZALA «
...--»»gr'«.-,«...—.... „

Pred dnevi so tudi domači seniorji obiskali svojega župana 
Ivana Molana, ki jim je spregovoril o razvojnih priložnostih 
brežiške občine. Nekdanje vodstvene in vodilne ljudi je zani
malo marsikaj, zastavili pa so tudi več vprašanj. Še najbolj 
zahtevna so bila tista, ki sta jih postavljala nekdanja brežiška 
župana Teodor Oršanič in Vladislav Deržič. Nič čudnega, 
saj je prenekateri njun načrt ostal neuporabljen v predalih 
občinske uzprave.

Sredi sobotnega dopoldneva sta v gostilni Repovž takole 
modrovala šentjanški župnik Janez Cevec in novinarski kole
ga Vili Zupančič. Vsak poskus, da bi naredili dobro fotografi
jo, se je izjalovil, saj je bila slika presvetla. Pa ni bila kriva 
svetloba, ki je lila skozi okno, ampak se je očitno svetniški sij 
z župnika razlil še na grešnika Vilija.

Zdaj, ko je prenova občinskega središča na vrhuncu, ko ulice 
preplavlja voda in meščani ter obiskovalci Brežic preskakuje 
jo luže, blatne ovire in se izogibljejo najrazličnejšim strojem 
ter vrata zato zapirajo celo gostinski lokali in kioski s tiskom, 
pa na občnem zboru Društva za oživitev mesta Brežice vsemu 
temu niso namenili posebne pozornosti. Zato pa so razprav
ljala imeli toliko boljše predloge za prihodnjo ureditev mes
ta: med drugim so predlagali omejitev hitrosti, zgodnejšo 
dostavo in namesto “ležečih policajev” žive policiste, ki bi 
bolj skrbeli za urejanje prometa.

Strokovna komisija, ki je na poticariadi v Šentjanžu ocenjeva
la potice, se je dela lotila predano in z vsemi čutili. Le eden 
od njih (skrajno desni) se je držal ob strani, kot da mu tovrstno 
delo ne diši. Izkazalo se je, da se je komisiji “prištulil” 
novinar Dolenjskega lista Pavel Perc. Ali so mu dišale potice 
ali je hotel kot aktualen novinar od prvonagrajene potice prvi 
izsiliti izjavo.

MAGRADMA KR1ZAMKA
Nagrade
Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada - nahrbtnik
Irena Kos,
Stolovnik 59, 8280 Brestanica

2. nagrada - zgoščenka 
Alen Roguljič,
Maistrova 2, 8250 Brežice

3. nagrada - kaseta 
Kristina Venišnik,
Brežina 29, 8250 Brežice

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
VSTOP, ATALA, REKET, IRS, 
GIBANICA, KOLAGEN, SIN, 
ALTRUIST, TRI, LAR, DT, 
ASKET, PROTEUS, KAJA, 
KVARTAL, KO, AM, OMOT, 
OSKRUNJENOST, SLA, 
SAAB, NIL, TOP, ONA, ARA.

Geslo: GAUDEAMUSIGITUR

Rešitev nagradne križanke (ne 
le gesla) pričakujemo do pet
ka, 6.4.2007, na naslov: Sava
Glas, Trg izgnancev 12, 8250 
Brežice s pripisom “Nagradna 
križanka”.

Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov, lahko pa tudi davčno 
številko!

Fotokopij križanke ne upošte
vamo!
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strelstvo

Edina Slovenka na 
evropskem prvenstvu

Deauville - Jelica Majstorovič, članica Strelskega društva 
Leskovec, je kot edina slovenska strelka uspešno nastopila na 
evropskem prven
stvu.V mladinski 
konkurenci je z 
zračno puško osvo
jila 33. mesto, po
tem ko je zadela 390 
krogov. V ekipni 
konkurenci se je 
zmage veselila 
Nemčija, 2. mesto 
je osvojila Danska, 
tretja pa je bila 
Rusija. Slovenija v 
ekipni konkurenci 
ni nastopala. B.A.

atletika

Kozmusov odličen začetek sezone
Brežice, Jalta - Brežiški metalec kladiva Primož Kozmus je na novo sezono, kot 
kažejo zadnji rezultati, odlično pripravljen, saj je pred kratkim v Brežicah vrgel 
nov slovenski zimski rekord 75.60 m. Na 7. zimskem atletskem pokalu v metih na 
Jalti v Ukrajini pa je 17. marca zmagal. Z metom 77,99 m je ugnal vso konkuren
co na čelu s svetovnim in evropskim prvakom Belorusom Ivanom Tihonom (77,79 
m). To je Primožev največji uspeh in prva zlata medalja na velikih tekmovanjih, 
postal pa je tudi športnik leta 2006 v občini Brežice.

Prejšnjo sezono so vas pes
tile poškodbe, za vami je tudi 
težja operacija, očitno je re
habilitacija povsem uspela.

Zdravstveno stanje je tre
nutno dobro in sqdaj priprave 
potekajo brez poškodb in 
upam, da bo tudi v nadalje
vanju tudi tako.

Dosegli ste največji uspeh 
v svoji karieri doslej - prema
gali ste evropskega in svetov
nega prvaka.

Sezono sem odprl na dr
žavnem prvenstvu v Brežicah, 
kjer sem z metom 75,60 že iz
polnil normo (74 m) za sve
tovno prvenstvo, ki bo v Osa- 
ki. Vrhunec zimskega dela se
zone pa je bil nastop v Ukraji
ni, kjer sem z rezultatom 
77,99 m osvojil 1. mesto. Ve
sel sem, da sem prvič v karieri 
premagal svetovnega in ev
ropskega prvaka Belorusa Iva
na Tihona. Pripravljenost v 
tem trenutku kaže, da lahko 
tudi v poletni sezoni dosežem 
vrhunske rezulatte.

In kako potekajo priprave, 
kdo sodeluje na treningih?

Priprave na novo sezono

Primož Kozmus in Vladimir Kevo
potekajo po pričakovanjih. Z 
ekipo - trenerjem Vladimir
jem Kevom, maserjem Seve
rinom Lipovškom - SEF in z 
bioterapevtom Marjanom 
Ogorevcem se bomo do 20. 
aprila pripravljali na doma
čem terenu v Brežicah, za tem 
se bom udeležil priprav slo
venske reprezentance v Medo- 
linu, nato pa bom večino časa 
do svetovnega prvenstva, ki 
bo konec avgusta, treniral v

Hrvaškem olimpijskem cent
ru na Bjelolasici. 16. avgusta 
z ekipo odpotujemo v Osako.

Kakšna so vaša pričakova
nja glede na to, da ste na 
enem svetovnem prvestvu že 
bili?

Na svetovnem prvenstvu 
pričakujem uvrstitev med 
prvih pet, moj cilj pa je tudi 
izboljšati državni rekord, ki 
znaša 81,21 m. J.S.

/
m

CITROENICITROEN

Pooblaščeni prodajalec In serviser vozil Škoda In Citroen

ALoMoi ^ monta^a Plitkih napeljav 
polnjenje klima naprav 

ročno pranje in čiščenje vozil 
■s* premontaža gum 

avtovleka 
tehnični pregledi 

«a» zavarovanja vozil

DELOVNI ČAS
Pon - Pe: od 8. do 16., So: od 8. do 12. 
DELOVNI ČAS ZA TEHNIČNE PREGLEDE 
Pon - Pe: od 7. do 18., So: od 8. do 12.

mermm-m

www.avtolm-krsko.si
Avtoline Kliko d.o.o., Bohoričeva 10,8270 Kriko

elektronski pikado
Miran najboljši

Artiče - V okrepčevalnici Štri
tof je minuli vikend potekalo prvo 
ekipno pokalno prvenstvo Po
savja v elektronskem pikadu v or
ganizaciji Pikado kluba KoBra iz 
Pišec. Tekmovanja seje udeležilo 
devet ekip iz Posavja, ki igrajo 
pod okriljem Pikado zveze Slo
venije. 1. mesto je po hudem boju 
v finalu osvojila ekipa PK Ko
Bra, 2. mesto je osvojila ekipa 
bar Miami, 3. mesto Pizzerialta- 
lia, četrta je bila ekipa Bar Breži
na. Pri zmagovalni ekipi je bles
tel repezentant Miran Černelič, 
kije še enkrat več dokazal, daje 
trenutno eden najboljših igralcev 
pikada v Sloveniji.

Gredo na državno tekmovanje
Krško - Plesni klub Lukec je v športni dvorani krške Sred

nje šole pripravil kvalifikacijski turnir v show plesih. V dveh 
dneh seje predstavilo več kot 500 mladincev, pionirjev in članov 
iz 28 klubov, ki so se potegovali za uvrstitev na državno prven
stvo v kategorijah show dance, hip hop, breakdance, electric 
boogie, step, disco dance, modemi in trebušni plesi. Na tekmo
vanju je uspešno nastopila tudi mladinska mala skupina Plesne
ga kluba Lukec v sestavi Lara Gligič, Laura Klenovšek, Klara 
Kukovičič in Simona Gorjan, ki je osvojila L mesto in se 
tako kvalificirala na državno prvenstvo. M.M.

karate
Pet medalj za Sevničane

Horjul -1. pokalne tekme Karate zveze Slovenije seje udeležilo 
500 tekmovalcev iz 46 klubov, med njimi tudi KK Hypo iz Sevnice. 
Slednji so osvojili kar 5 medalj, najuspešnejši tekmovalec pa je bil 
Aljoša Orač s 4 medaljami. Sicer pa so uspešno ekipo sestavljali
še Domen Šalamon, Domen Vavtar in Jasmin Dautbegovič.

ju-jitsu
Katana ima vice 
državne prvake

Slovenj Gradec - V orga
nizaciji Ju-jitsu zveze Slove
nije in JJK Šamuraj je poteka
lo ekipno državno prvenstvo 
v ju-jitsu borbah, ki sta se ga 
v moški mladinski in članski 
konkurenci udeležili tudi eki
pi Katane iz Globokega.

Mladinci v postavi Tilen 
Kolarič, Matej Žerjav, Pe
ter Šinkovec, Peter Pšenič
nik in Damjan Žerjav so 
prikazali zelo dobre borbe in 
se na koncu uvrstili na 2. mes
to ter postali vice državni pr
vaki. Zmagali so mladinci 
PKBV Celje, tretji pa so bili 
Sevničank

Matej Žerjav

V članski konkurenci so se 
“katanovci” odrezali nekoliko 
slabše in pristali na 4. mestu.

ftVTOflOBlLlZEn
Renault Scenic 2,0 dCi Privilege

Renaultova najštevilčnejša 
družina nosi ime Megane. Že 
od svojega nastanka združuje 
več različnih modelov in vsa
kega od njih namenja povsem 
drugačnim uporabnikom. Nji
hova skupna značilnost je, da 
so dobro prilagojeni ciljni 
skupini, izredno varno zasno
vani in da vozijo “s časom”;

Prav tak je tudi Scenic. 
Namenjen je predvsem dina
mičnim kupcem z jasnimi cil
ji, “serijsko opremljen” z oce
no petih varnostnih zvezdic in 
na voljo s sodobnim, izjemno 
zmogljivim, 150 konjskim 
turbodieslom, s katerim je vse 
prej kot družinski. Velikost je

Motor:
- vrstni turbodiesel
- prostornina: 1995 cm1
- naj večja moč:

150 KM (110 kW)
- navor:

340 Nm pri 4000/min

z izbrano obliko učinkovito 
skrita in pogled od zunaj ne 
izdaja prostora, ki se skriva v 
notranjosti. Oblikovalski pri
stop je nedvoumno družinski, 
znan že iz predhodnih mode-_ 
lov in osvežen do te mere, da 
se zlahka kosa s konkurenco.

Notranjost je prostorna. To 
je prva in najvažnejša ugoto

vitev, ki jo zlahka vsak pre
izkusi v vsakem Renaultovem 
salonu. Spredaj Scenic ponuja 
sredinsko nameščene instru
mente, pregledne, čeprav di
gitalne, ki bi jih mnogi raje 
zamenjali z običajnimi. Pred
nja sedeža sta nastavljiva v vse 
smeri, volanski obroč pa po
nuja dovolj pomika tudi v glo

bino, da zlahka zadovolji več
je voznike. Med sedežema je 
praktična pomična zadeva, ki 
bi ji lahko rekel predal, kon
zola ali kaj drugega, saj gre 
dejansko za multifunkcijsko 
“reč”, ki ponuja oporo rokam, 
prostor za pločevinke in ve
lik, osvetljen predal z možnos
tjo zapiranja. Njen položaj je 
moč prilagajati vzdolžno, za
radi česar je še uporabnejša.

Zadaj je prostora ravno to
liko, kot smo ga bili v Sceniku 
vajeni. Jasno je torej, da tudi 
zadaj razočaranja ni. Nasprot
no, vključno s prtljažnikom je 
prostor v Scenicu moč prila
gajati in spreminjati skladno

Zmogljivosti:
- naj višja hitrost 204 km/h
- pospešek 0-100 km/h: 9,4 s
- poraba po podatkih proiz
vajalca: 7,3/5,0/5,8 ]/100km
- testno povprečje:

7,4 1/100 km

s trenutnimi potre
bami.

Motor, ki se za
žene s pritiskom na 
gumb, je odličen 
turbodieselski ag
regat. Tehnologija 
“common rad” je 
zdaj že zelo znana, 
a 150 konjskih mo
či v sožitju 6-sto- 
penjskim menjalni
kom ponuja kaj več 
kot premikanje 
vozila. Tako motorju kot 
menjalniku ni kaj očitati. 
Razmerja so dobro po
stavljena, pospeševanje in pre
stavljanje tekoča, le hod me
njalne ročice bi lahko bil ne
koliko krajši. Ne glede na to 
je vožnja z novim Scenicom 
prijetna, predvsem pa brez 
presenečenj tudi na račun pre
glednosti zaradi višjega polo
žaja sedežev, kije značilna za 
enoprostorce.

Scenicova sposobnost za

dovoljiti ljudi različnih potreb 
je nesporna. V primeru 2-litr- 
skega turbodieselskega motor- 
j a pa ne gre le za prostor in 
prilagajanje. Gre tudi za zmo
gljivosti, zaradi katerih je vož
nja zlahka prehitra. Krivi so 
predvsem velika moč, navor 
in tiha vožnja, ki nas zlahka 
speljejo v prekoračeno hitrost. 
Svetujem uporabo odličnega 
regulatorja in omejevalnika 
hitrosti!

Aleksander Krebelj
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OBČINA

Brežice
Na 4. redni seji Občinskega 

sveta občine Brežice, ki je 
potekala 12. marca 2007, so 
občinski svetniki sprejeli prora
čun občine Brežice za leto 2007. 
Ob pripravi proračuna sem s 
proračunskimi uporabniki opra
vil pogovore, saj sem želel, da 
mi vsak predstavi svoje priori
tete v letošnjem letu. Na podla
gi njihovih želja in predlogov 
smo nato skupaj z občinsko 
upravo oblikovali takšen občin
ski proračun, ki bi v kar naj večji 
meri lahko zadostil vsem željam. 
Ob zavedanju vseh proračun
skih uporabnikov smo morah 
določene stvari zmanjšati in jih 
omejiti na razpoložljiva finan
čna sredstva, ob tem pa upošte
vati tudi dejstvo po enakomerni 
razdelitvi sredstev med vse 
proračunske uporabnike.

Pri pripravi proračuna pbčine 
Brežice za leto 2007 moramo iz
postaviti tudi tri bistvene novosti, 
ki se razlikujejo od dosedanjih

OBČINA BREŽICE

Proračun občine Brežice 2007
proračunov:

1. Pravilnik o programski 
klasifikaciji proračuna

2. Nov Zakon o financiran
ju občin

3. Prehod na novo valuto 
euro.

Proračun občine Brežice za 
leto 2007 znaša 22,4 milijona 
evra in je za kar 15% višji v 
primerjavi z letom poprej. 
Povišanje proračuna je delno 
povezano tudi z novim Zako
nom o financiranju občin, prav 
tako pa gre za plod uspešnega 
pridobivanja sredstev iz držav
nega proračuna in sredstev iz 
proračuna EU za kohezijsko 
politiko.

Zaradi velikega števila pro
jektov in investicij, ki jih pred
videvamo v letošnjem letu, že
lim izpostaviti le ključne s po
dročja delovanja občinske up
rave, kakor tudi delovanja vseh 
20 krajevnih skupnosti:

1. Ključni projekti:
- dokončanje modernizacije 

Ceste prvih borcev in parkirišč 
Pod obzidjem;

- začetek izgradnje kanaliza
cijskega sistema in čistilne na
prave Brežice;

- urejanje komunalne infra
strukture in nakup zemljišč za 
ureditev poslovne cone Brežina;

- zagotavljanje prostorov z 
bivanjskim kompleksom ter pri
dobivanje ustreznih dokumentov

za ustanovitev Fakultete za turi
zem Brežice;

- dokončanje izgradnje parki
rišč pri Zdravstvenem domu 
Brežice;

- dozidava Zdravstvenega 
doma Brežice (urgentni blok in 
predavalnica) v letu 2007 in 
2008;

- celovita obnova gradu Bre
žice z namenom ohranitve kul
turnega spomenika državnega 
pomena;

- sejmišče Brežice;
- prostorsko načrtovanje - 

strokovne podlage za prostorske 
akte, izdelava novih občinskih 
prostorskih aktov, občinski pros
torsko izvedbeni akti, državne in 
občinske ureditve ter projektne 
dokumentacije.

2. Investicije po krajevnih 
skupnostih:

- Artiče: obnova cest in iz
vedba javne razsvetljave v KS 
Artiče, obnova večnamenskega 
doma;

- Bizeljsko: asfaltiranje in 
modernizacija cest v KS Bizelj
sko, dokončanje izgradnje no
vega objekta OŠ Bizeljsko in 
vrtca ter opremljanja prostorov 
do začetka šolskega leta 2007/ 
08;

- Brežice: izgradnja pločnika 
ob Čemelčevi ulici, dokončanje 
ureditve Ceste prvih borcev, ure
ditev parkirišč Pod obzidjem,

izdelava potrebne projektne do
kumentacije za rekonstrukcijo 
objekta OS Brežice v letu 2008:

- Cerklje ob Krki: moderni
zacija in preplastitev občinskih 
cest v KŠ Cerklje ter sanacija 
lokalne ceste Boršt-Račja vas- 
Župeča vas, pridobivanje pro
jektne dokumentacije za vo
dovod;

- Čatež ob Savi: sofinanci
ranje del v Domu krajanov, mo
dernizacij a in preplastitev občin
skih cest v KS Čatež, priključek 
javne razsvetljave Dvorce ter 
ureditev avtobusnega postajališ
ča na Čatežu;

- Dobova: izvedba javne raz- 
svedjave v Selah ter industrijski 
coni Dobova, sofinanciranje 
odkupa zemljišč za podvoz Do
bova in sofinanciranje izgradnje 
mostu na Mostecu;

- Globoko: sanacija plazu 
Bojsno-Gleševina, modernizaci
ja, preplastitve in asfaltiranje ob
činskih cest v KS Globoko ter 
gradnja pločnika Globoko (Mah 
Vrh-Kamše), nadaljevanje pri
dobivanja in izdelave projektne 
dokumentacije za OŠ Globoko 
in vrtec;

- Jesenice na Dolenjskem: 
sofinanciranje večnamenskega 
doma Jesenice na Dolenjskem 
ter modernizacija cest v KS Jese
nice na Dolenjskem

- Kapele: začetek izgradnje 
pločnika v Kapelah ter javne

razsvetljave v Jereslavcu, Žu- 
pelevcu in Vrhju, rekonstrukci
ja preplastitve lokalne ceste 
Zupelevec-Kapele

- Križe: ureditev Doma kra
janov

- Krška vas: asfaltiranje, 
modernizacija in odvodnjavan- 
je občinskih cest ter dokončanje 
javne razsvetljave v KS Krška 
vas, nakup opreme za avtobusno 
postajališče Klika vas

- Mrzlava vas: modernizaci
ja občinskih cest po planu KS

- Pečice: modernizacija jav
nih poti v KS Pečice in sanacija 
brežine ter regulacija potoka za 
zaščito lokalne ceste

- Pišece: sofinanciranje več
namenskega doma s prostori KS 
Pišece, modernizacija lokalnih 
cest in javnih poti ter nakup 
opreme za avtobusno postajališ
če v Pišecah

- Skopice: ureditev večna
menskega igrišča

- Sromlje: asfaltiranje, pre
plastitve in modernizacija cest in 
komunalne infrastrukture v KS 
Sromlje ter javna razsvetljava, 
obnova večnamenskega doma

- Šentlenart: obnova in asfal
tiranje cest ter ostala infrastruk
tura v KS Šentlenart, pločnik 
Brežina ter javna razsvetljava 
Šentlenart

- Velika Dolina: sanacija 
stavbe KS, sanacija plazu Cir- 
nik ter modernizacija cest v KS

občinski svet brežice

SDS
Povečali smo 
proračun občine 
za 73%

Naša stranka je na zadnjih 
lokalnih volitvah med glavne 
cilje, ki jih želimo doseči za 
svoje občane, zapisala večjo 
kakovost življenja in hitrejši ter 
enakomeren trajnostni razvoj 
občine. Seveda so obljube tes
no povezane s financami in sko
raj po pravilu postanejo po 
volitvah del preteklosti in po
zabe. Da smo v SDS svoje delo 
zastaviti resno in smo za ob
ljube pripravljeni trdo delati, 
lahko dokažemo posledično 
tudi s proračunom občine 
Brežice. Ta je prav gotovo 
pokazatelj uspešnosti dela 
stranke že od izteka leta 2002, 
ko je mesto župana zasedel 
mag. Andrej Vizjak, ki gaje po 
imenovanju za ministra za go
spodarstvo nasledil sedanji žu
pan g. Ivan Molan.

Tako pri pregledu proračuna 
ugotovimo, da smo s sprejetim 
letošnjim na zadnji občinski seji 
tega povečati za 73% v primer
javi s proračunom v letu 2002. 
Kot temelj razvoja smo dobrih 
44% letošnjega proračuna na
meniti investicijam in jih s tem 
povečati v primeijavi z letom

2002 kar za 155%. Največ 
investicijskih sredstev bo občina 
v letu 2007 namenila za novo
gradnje, rekonstrukcije in adap
tacije (kanalizacija in čistilna 
naprava Brežice, komunalna 
infrastruktura Brežina, OŠ Bi
zeljsko, modernizacija utice 
CPB, grad Brežice, zdravstve
ni dom, sejmišče, parkirišča, 
izgradnja vodovodnega omrež
ja...), sledijo investicijska 
vzdrževanja in obnove, izdela
va študij o izvedljivosti projek
tov in projektnih dokumentacij, 
nakup zemljišč, opreme, zgradb 
in prostorov. Kar 10% prora
čuna je namenjenega otroške
mu varstvu, dobrih 12% izo
braževanju, le odstotek manj pa 
upravljanju, tekočemu in inves
ticijskemu vzdrževanju ter 
gradnji občinskih cest in cestni 
razsvetljavi.

Letošnji proračun namenja 
več sredstev za povečanje za
posljivosti, povezane s progra
mi aktivne politike zaposlovan
ja, primarno zdravstvo, ohran
janje kulturne dediščine, izo
braževanje, varstvo otrok in dru
žine, kmetijstvo in živilstvo, 
spodbujanje razvoja malega 
gospodarstva, spodbujanje in 
promocijo razvoja turizma, ko
munalno dejavnost - oskrbo z 
vodo, prostorsko planiranje. 
Nekaj več pa tudi za ljubitelj
sko kulturo, športne in prosto-

€ 30.000.000 -m

€ 25.000.000

€ 20.000.000

O Proračun 
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€ 10.000.000
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časne aktivnosti ter programe 
za mlade.

V proračunu smo letos dati 
poudarek tudi na varovanju 
okolja, posebej pri ravnanju z 
odpadno vodo, upravljanjem in 
nadzorom vodnih virov ter 
izdelavo informacijskega siste
ma varstva okolja in narave.

Tako vsebinsko kot tudi 
finančno zastavljen proračun 
postavlja občino Brežice pred 
trdo in odgovorno delo v lem 
2007. Seveda pa pred vse nas 
postavlja tudi vprašanje: “Ati 
zmoremo še več?”. Tako svet
niki kot župan iz vrst SDS si 
bomo za to vsekakor prizade
vali. Dragocena podpora z 
državnega nivoja prav gotovo 
ne bo izostala.

Patricia Čular, 
podžupanja OO SDS Brežice

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Ql Q
Slovenska ljudska stranka

SLS za enakopravnost 
vseh podjetij in 
samostojnih podjetnikov 
pri kandidiranju za 
občinske posle

Na 4. seji občinskega sveta 
smo dati svetniki SLS tudi po
budo, da naj župan z občinsko 
upravo zagotovi enakopravne 
možnosti vsem podjetjem in 
samostojnim podjetnikom pri 
kandidiranju za občinske posle

- in sicer pri projektiranju, iz
vajanju in nadzoru. Pri postih, 
kjer ni javnega razpisa, naj pra
vočasno obvesti javnost o zbi
ranju ponudb z vsemi potreb
nimi podatki (o pogojih kandi
diranja, o rokih za izvedbo, o 
kriterijih za izbor,...). Javnost 
in vse zainteresirane naj se ob
vesti preko spletne strani občine 
in preko medijev.

za OO SLS 
Ivan Sušin

SOCIALNI

Na slovenskem političnem 
prizorišču je živahno, sploh 
med dvema opozicijskima 
strankama. Kaj premiki po
slancev iz ene skupine v dru
go prinašajo dobrega, bo naj
brž v celoti pokazal čas. V SD 
zaupamo predsedniku Pahor
ju, da ravna v dobro stranke 
in socialno demokratske misli. 
Pričakujemo, da bodo nek
danji poslanci LDS, ki so se 
odločili za nadaljevanje v po
slanski skupini SD, upoštevati 
principe naše stranke. Presto
pi sicer niso nič nenavadne
ga, saj spomin pove, da smo 
to ne dolgo nazaj že doživeli 
pri nekaterih drugih strankah. 
Govoriti, da gre za izdajo vo
livcev, je sprenevedanje vse 
dotlej, dokler zakon to dovol
juje. Kdo je v naši državi za
konodajalec, se pa tudi ve - 
parlament.

Živahno je tudi na brežiški 
Cesti prvih borcev. Se premi
ka in “na koncu predora je že 
luč”. Vsekakor je potrebna 
precejšnja mera potrpljenja in 
razumevanja tistih redkih 
“preživetih” iz te ulice, am
pak prenovljeno mesto bo, v 
to smo trdno prepričani, po
menilo nov vzpon za vse.

Sploh če bomo znali in hoteli 
izrabiti možnosti, kijih ponu
jajo načrtovalci razvoja 
občine in Posavja. Prav je, 
da smo do vsega kritični, ni 
pa dobro, če ob vsaki pobudi, 
ob vsakem koraku vidimo le 
slabo. Pesimizem ubija, opti
mizem oživlja!

Milena Jesenko, 
svetnica SD

Aktivna Slovenija

DeSUS

** lse geneto^

(Nadaljevanje iz prejšnje 
številke)

Zamislimo se samo na ne
pravilnosti postavljenih pro
metnih znakov. Za primer na
vajamo prometne znake na re
gionalni cesti Bizeljsko-Bre- 
žice. Ob urejenih avtobusnih 
postajališčih so postavljeni 
prometni znaki z omejitvijo 
na 60 km/h, v Stari vasi ob 
Sotli in Župelevcu, kjer je po
stanek avtobusa na samem vo
zišču, je dovoljena hitrost po 
prometnem znaku 70 km, sko
zi Bukošek po krajevni tabli

SavaGlas, 29-3.2007

Ivan Molan
Velika Dolina (krajevni samopri
spevek 50%, občina 50%)

- Velike Malence: moderni
zacija, preplastitve in rekon
strukcija cest v KS Vel. Malence

- Zakot - Bukošek - Trnje: 
modernizacije, preplastitve in 
asfaltiranje cest v KS Zakot- 
Bukošek-Tmje, javna razsvet
ljava Bukošek.

Soglasno sprejetje občinskega 
proračuna za leto 2007 že v prvi 
polovici meseca marca je plod 
dobre priprave proračuna, kije 
bil predhodno usklajen s pro
računskimi uporabniki. Sprejet 
proračun nam omogoča, da lah
ko že pričnemo delati na zastav
ljenih projektih, s čimer bomo 
dosegli čim boljšo realizacijo 
vsega zastavljenega

Ivan Molan, 
župan občine Brežice

le 50 km. Iz smeri Kapel pred 
vpadnico v Dobovo je za kra
jevno tablo oznaka 40 km/h 
(vrtec, šola). Če v takšnih pri
merih ni razumevajočih po
licistov, je kazen neizogibna.

Če razmišljamo o neureje
nih parkirnih prostorih, po
manjkanju le teh, nepravil
nem zaustavljanju vozil, ozke
mu cestišču, več ali manj sla
bemu vzdrževanju cest, je 
skoraj nesmiselno postavljati 
prometne znake, saj je vsak 
voznik dolžan prilagoditi vož- 
njo razmeram na cesti in sam 
nosi polno odgovornost.

V občini še nimamo izdela
nih prostorskih planov, tako 
da bi bilo začrtanih dovolj 
parkirnih prostorov. Zgodi se 
celo, da nočemo razumeti last
nika gostinskega lokala po 
ureditvi parkirnih prostorov 
(primer navajamo samo pri 
gostilni Kocjan v Stari vasi ob 
Sotli). Postavljanje nerazum
nih zahtev na stroške gostin
ca, čeprav namenja lastno 
zemljišče, je privedlo do tega, 
da bo po gramozni ploščati, 
zdaj zasuti z zemljo, vzklila 
trava in bo parkirišče na ze
lenici. Gre za odsotnost poslu
ha. Z gostinskimi storitvami 
omenjene gostilne in lastnice 
pa smo zelo zadovoljni!

Predsednik 
OO DeSUS Brežice

Rok Kržan

STRANKA EKOLOŠKIH GIBANJ SLOV£nUE
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mnenja, odgovori, popravki ...

Sporočilo bralcem!
Bralce vabimo, da s svojimi mnenji, stališči in komentarji sode

lujejo v rubriki Mnenja, odgovori in popravki. Vsi prispevki za 
rubriko morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, 
strank, društev,...) in s telefonsko številko, na kateri je mogoče 
preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Zakona o medijih si 
uredništvo pridržuje pravico do objave ali neobjave in krajšanja 
prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko in prostorskimi 
možnostmi. Izjema so odgovori in popravki, ki po zakonu ne sme
jo biti spremenjeni in dopolnjeni.

Neprevozne Brežice

Ernestina Rožman je nato
čila veliko jeze v svojem pismu 
19. marca letos v časopisu De
lo; kritizira prenovo mesta vse 
po dolgem in počez in tudi, da 
se nič ne dogaja, nato pa zapiše 
... “Ta čas pa v tem mojem in 
Vizjakovem mestu nastane luk
nja, kot avtobus velika in glo
boka, zdaj tu zdaj tam... ”. Viz
jaku predlaga, da bi Brežice 
prodali kakšnemu ruskemu Du- 
mašu, dotakne se bank in na 
koncu se vpraša, če ni vsemu 
temu kriv usodni referendum 
pred dobrimi 15 leti - torej 
naša osamosvojitev.

Po prenovi bodo Brežice 
tako lepe, da ni nevarnosti, da 
bi jih kupil kakšen Dumaš, saj 
bi ga preveč stale. Strinjam se 
s tujim deležem kapitala, ne pa 
Z večinskim, ker bi lahko zelo 
hitro postali hlapci na svojem 
dvorišču. Če ste tako mislili ga. 
Rozmanova, se z vami strinjam.

Ljudem je res hudo, ker so 
ob nekaj zaslužka zaradi arheo
loških raziskav in prenove sred
njeveških Brežic. Ni pa le tako 
hudo, kot je bilo v času kmečkih 
puntov, ko je bilo mesto popol
noma požgano, ali leta 1917, 
ko so Brežičani doživeli zelo 
hud rušilni potres. Ne vzdrži 
primerjava prenove mestnega 
jedra s sodobno gradnjo objek
tov, ki so tudi montažni. Imam 
nasprotne pomisleke;

če bo prenova potekala pre
hitro, bo prišlo do posedanja

pločnikov in cestišča, saj se 
vgrajuje množica cevi in dru
gih naprav zelo globoko, tudi 
preko 4 m v globino. Takrat bi 
bila kritika upravičena!

Mesto doživlja največji po
seg v zadnjih nekaj 100 letih. 
Tu gre zagotovo priznanje mini
stru Vizjaku in županu Molanu.

V jamah, kamor bi Rožma- 
nova spravila avtobus, so bile 
opravljene v mestu največje 
arheološke raziskave, ki so po 
najdbah dvignile Brežice med 
najpomembnejša mesta v Evro
pi. Arheologi so odkrili nasel
bino iz bronaste dobe in os
tanke severnih mestnih vrat iz 
16. stoletja, ki so bila sestavni 
del obrambnega obzidja na 
strateški legi nad reko Savo.

V mestu bodo zgrajene vse 
inštalacije pod zemljo, nič več 
ne bo napeljav po strehah, fasa
dah in po zraku; tudi odplake 
se ne bodo iztekale več v gra
moz - to so odkrili pri nekaj 
hišah.

In da boste vedeli “bratje 
slovenski”, tako Rozmanova, 
kaj vse se gradi na največjem 
gradbišču v Brežicah novega: 
električna napeljava, plinska 
napeljava, telefonska napelja
va, vodovod, kanalizacija, ka
belska kanalizacija; mesto pa 
bo dobilo kamnite pločnike, 
kamnite robnike, novo razsvet
ljavo na drogovih s po dvema 
svetilkama, nekaj luči bo na 
pomembnejših fasadah, cesta 
bo dobila prvotni naklon proti 
sredini s koritnico iz granitnih

S'
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SANAGLAS - časopis za širšo posavsko deželo 
Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 

Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 
Fax.: 07-49-91-253

Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si 

Naročam/o časopis SANAGLAS 
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Davčna številka podjetja^

Zavezanec za DDV______
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Število izvodov

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 0,88 EUR (210 SIT). 
Naročniško razmerje je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic 
naročnine je možen samo pred novim obračunskim obdobjem.

V

kock, s kockami bodo zgrajeni 
vsi dovozi v dvorišča, za inva
lide bodo poglobljeni dostopi 
s ceste na pločnik po posebnem 
detajlu.

Vse to smo dosegli z Zgled
nim sodelovanjem Zavoda za 
varstvo kulturne dediščine Slo
venije, območna enota Novo 
mesto.

Prav pa je, da izvajalci del 
poskrbijo, kar so tudi dolžni, 
da bi življenje v mestu tudi med 
gradnjo potekalo čim manj 
moteče.

Karl Filipčič, 
univ.dipl. inž-arh., 

predsednik Društva za 
oživitev mesta Brežice

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše drage

MARIJE LES
rojene Antolovič iz Dobove

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, nekdanjim 
sodelavkam in sodelavcem ter znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje in sveče. 
Posebno zahvalo smo dolžni nečakinji Staši Mavsar za vso pomoč v teh težkih trenut
kih. Zahvaljujemo se osebju Doma starejših občanov Krško za sedem in polletno nego 
in pomoč pri njeni težki bolezni. Prisrčna hvala g. župniku za lepo opravljen obred, 
pevskemu zboru KS Dobova za lepo zapete žalostinke ter trobentaču za zaigrano Tišino. 
Hvala g. Žičkarju za pogrebne storitve, gostilni Humek za gostinske storitve in vsem, 
ki ste jo v tako velikem številu spremili na njeni zadnji poti. Vsem skupaj še enkrat 
iskrena hvala.

Žalujoči: brat Jože z družino, svakinje Žarka, Nada in Štefka, nečakinje, 
nečaki, sestrične in bratranci z družinami

mali oglasi
Prodam večjo količino hlev
skega gnoja.
Pokličite 47-78-315 
ali 041-587-261.

V Brežicah ali v Krškem vza
mem v najem dvo- ali trosob- 
no stanovanje.
Pokličite 031-603-972.

Prodam dve breji kravi, stari 
5 in 6 let, ter brejo telico, sta
ro 2 leti in pol.
Pokličite 49-51-129.

Na prodaj so sadike jablan 
odporne sorte topaz, primerne 
tudi za ekološko pridelavo. 
Pokličite 041-647-343.

RADIO/BREZICE
na 88,7 in 95,9 MHz

ZAHVALA
Tiho je stopil s poti življenja.

V 82. letu starosti nas je zapustil naš dragi

FRANC VERBANČIČ
z Vrhja pri Kapelah

Dragi sorodniki, dobri sosedje, prijatelji, sodelavci 
znanci...

Iskrena hvala za vsa dobra dejanja, ki ste jih storili v 
njegovem življenju, ob njegovi smrti pa izkazali veliko 
razumevanja, pomoči in pozornosti.

Vsem, ki ste omogočili, daje bilo slovo dostojanstveno, 
hvala.

Lažje je, ko se bolečina razdeli med toliko dobrih ljudi.
Vsem - iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njegovi
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" JUHU POMLAD JE ZE TU "
KMETIJSKA TRGOVINA CERJAK

Bukoiek 69. 8250 Brežice, tel. 07 499 3 900

Trsvn« mešanica za 
trata 1 kg

PVC korito Maja 60 cm

PVC obešanka 027. 
zalena, rjava,

Pocinkana mrala vlilo« 125 cm, 
! dolžin« 25 m, s PVC zaščito

Rhododendrom 30140 cm

Visokotlačni agregat z« 
pranjo 130 bar ♦ »at

MBK Pocinkana mr«
H| dolžin« 25 m, s 
■ zelena barve

_ Gline«,I cvetlični lonec
lopata xe prekopavanj« _ Gnojilo r« balkon.ke cempenula ®J5

cemije z ročajem »roleti jtmmKmrn-

nA to
H Topla greda ife'

Zemlja biosubstral 501 tja*

■**»
Nahrbtna kosilnica 
KAVVASAKI TH48

Prekrivalo proti zmrzali 
$888? iGredin 3.20 m X 10 m

!

il prakopalnik Hobby 5.5 KM, 
delovna širina 55 cm, zobniški 
prenos, možnost nakupa dodatnih 
priključkov. GRAT1S OLJE 0,6 del

£Em\
KM*U0KA IMeOVMU

www.KmetijskaTrgovina.com

Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice
Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik 

Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 1 EUR (239,640 SIT).
Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 

Komerciala: Simona'Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 
Naročniški oddelek - telefon 01/58-80-276, elektronska pošta: narocnina@salomon.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Število tiskanih izvodov: 5.000 

Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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Me sploh ne zanima... 
hren,hren je zakon, 

Kakšna jajca!

, mg

f Jaz predlagam, da naša, 
Krška. Večkrat smo že 
pokazali, da so naša 

največja, poleg tega pa se 
naša zaradi nuklearke 

vidijo tudi ponoči.

Gremo se končno zmenit; 
velika noč je pred Vrati, 

čigava jajca bomo barvali.

tie Vem, al’ sanjam, al’ se 
mi blede, al’sem pa lačen.

mogoče so tudi večja 
od naših...tJo,res je, da se krška 

bolj svetijo...

Ponoči se lahko vidijo 
tudi naša, iz Boštanja 

potegnem Kebe!, pa bo.

/ Fantje, slabo 
smo začeli.

Mi smo ena regija; 
ali naj ima Vsak 
svoje za sebe, 

i ali pa si Vse

Oobro..., potem naj bo 
tako; Vsak ima svoja 

jajca in svoj hren, 
šunko pa Vsi damo OstreUču.

Pozirali so: Mojmir Pustoslemšek, Franc Bogovič, Ivan Molan, Kristijan Janc, Robert Ostrelič, Darja Planinc in Marjan Šunta.
Misli in z ustnic bral: MCMLXXXIV 
Poze lovil: M. M.

VREHE
NAPOVED VREMENA 
ZA SLOVENIJO

29. marec 2007

Danes in jutri bo prevla
dovalo oblačno vreme z ob
časnimi padavinami, ki bodo 
jutri pogostejše.

Nedelja

6/16° C

m-,
M/ACJ-Pd$AVEC

Bralci SavaGlasa izbirate naj-Posavko ali naj-Posavca za leto 2006. Med nami je namreč veliko 
posameznikov, ki po uspešnosti izstopajo na gospodarskem, vzgojno-izobraževalnem, kulturnem, 
športnem področju ali v lokalni skupnosti, in bi si po vašem mnenju zaslužili tak časten naziv.

Izpolnite glasovnico in jo čimprej pošljite na naslov: SavaGlas, Trg izgnancev 12, 8250 Brežice

Akcija bo trajala do konca marca 2007, ko bomo naj-Posavko ali naj-Posavca razglasili na javni prireditvi.

Med glasovalci bo vsak teden nekdo dobi! lepo nagrado.
---------------------------------------------------------------------_____ -------------—

GLASOVNICA
Naj-Posavka/naj-Posavec je

Ime, priimek in naslov pošiljatelja

■—g


